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П Р О Т О К О Л 

№ 29 

от двадесет и деветото заседание на Великотърновския общински съвет, проведено на 
29.06.2017 г. от 9.00 часа в залата на община Велико  Търново.Присъстват 36 общински 

съветници. Отсъства Сунай Мунков. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Налице е необходимият кворум за 
провеждане на днешното заседание.  

Откривам двадесет и деветото заседание на Великотърновския общински 
съвет. 

Проектът за дневен ред е от 37 точки. 
 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник във Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 1453/08.06.2017 г. 

2. Информация за дейността на търговските дружества през 2016 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 1432/25.05.2017 г. 

3. Окончателен отчет относно изпълнението на общинските проекти, финансирани 
със средства от ЕС, държавния и общинския бюджет за периода 2007-2013 г., 
Вх. № 1455/12.06.2017 г. 

4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2017 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 1472/16.06.2017 г. 

5. Допълнителни средства по предложение на ФК „Етър Велико Търново“ за 
обезпечаване на част от разходите в Първа лига сезон 2017/2018 г. от 
първенството на БФС, Вх. № 1468/15.06.2017 г. 

6. Отмяна на Правилник за организацията и контролната дейност на служителите 
осъществяващи вътрешен контрол, съгласно Системите за финансово 
управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 1456/12.06.2017 г. 

7. Провеждане на общо събрание на „Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. 
В. Търново, Вх. № 1464/13.06.2017 г. 

8. Бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване и канализация – 
Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК оператор за периода 2017-2021 г., Вх. 
№ 1469/16.06.2017 г. 

9. Одобряване на проекти по Наредба № 2/08.05.2014 г. за финансово подпомагане 
на строителството и ремонта на спортни обекти и съоръжения, Вх. № 
1466/14.06.2017 г. 

10. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, 
свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни 
начала с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, 
Вх. № 1450/08.06.2017 г. 

11. Изменение на Решение № 1480/26.03.2015 г. на Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 1451/08.06.2017 г. 

12. Изменение на Решение № 314/30.06.2016 г. на Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 1452/08.06.2017 г. 
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13. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 1489/21.06.2017 г. 

14. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1490/21.06.2017 г. 

15. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба  на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1491/21.06.2017 г. 

16. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със 
стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1492/21.06.2017 г. 

17. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със 
стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1493/21.06.2017 г. 

18. Учредяване на безвъзмездно право на прокарване и безвъзмездно право на 
строеж върху общински имоти в полза на Държавата, Вх. № 1473/16.06.2017 г. 

19. Предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна общинска собственост, 
гр. В. Търново, Вх.№ 1458/12.06.2017 г. 

20. Предоставяне на безвъзмездно право на управление върху недвижими имоти 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1482/16.06.2017 г. 

21. Предварителен договор по чл. 15, ал.3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 
1475/16.06.2017 г. 

22. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Хотница, Вх. № 
1460/12.06.2017 г. 

23. Прекратяване на съсобственост чрез доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 
1474/16.06.2017г. 

24. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 
1476/16.06.2017 г. 

25. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 
1477/16.06.2017 г. 

26. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 
1461/12.06.2017 г. 

27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, гр. В. Търново, Вх. № 
1462/12.06.2017 г. 

28. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. 
Търново, Вх. № 1457/12.06.2017 г. 

29. Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. В. 
Търново, Вх. № 1459/12.06.2017 г. 

30. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. 
Търново, Вх. № 1478/16.06.2017 г. 

31. Одобряване ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1470/16.06.2017 г. 
32. Даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 

1479/16.06.2017 г. 
33. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на Частичен ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1480/16.06.2017 г. 
34. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1484/16.06.2017 г. 
35. Извършени разходи за командировка в чужбина от Венцислав Спирдонов – 

Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.04.17 г.-31.05.17 г., 
Вх. № 1465/13.06.2017 г. 
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36. Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за периода 01.04.17 -31.05.17 г., Вх. № 
1481/16.06.2017 г. 

37. Приемане график на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2017 г., Вх. № 1471/16.06.2017 г. 

 
Давам думата за изказвания по дневния ред.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване  дневния ред.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници.  
Дневният ред се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

ДНЕВЕН РЕД: 
 

1. Питане от Валерия Дончева – общински съветник във Великотърновски 
общински съвет, Вх. № 1453/08.06.2017 г. 

2. Информация за дейността на търговските дружества през 2016 г., в които 
Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 1432/25.05.2017 г. 

3. Окончателен отчет относно изпълнението на общинските проекти, финансирани 
със средства от ЕС, държавния и общинския бюджет за периода 2007-2013 г., 
Вх. № 1455/12.06.2017 г. 

4. Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2017 г. на 
Община Велико Търново, Вх. № 1472/16.06.2017 г. 

5. Допълнителни средства по предложение на ФК „Етър Велико Търново“ за 
обезпечаване на част от разходите в Първа лига сезон 2017/2018 г. от 
първенството на БФС, Вх. № 1468/15.06.2017 г. 

6. Отмяна на Правилник за организацията и контролната дейност на служителите 
осъществяващи вътрешен контрол, съгласно Системите за финансово 
управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 1456/12.06.2017 г. 

7. Провеждане на общо събрание на „Асоциация по ВиК на обособената 
територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. 
В. Търново, Вх. № 1464/13.06.2017 г. 

8. Бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване и канализация – 
Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК оператор за периода 2017-2021 г., Вх. 
№ 1469/16.06.2017 г. 

9. Одобряване на проекти по Наредба № 2/08.05.2014 г. за финансово подпомагане 
на строителството и ремонта на спортни обекти и съоръжения, Вх. № 
1466/14.06.2017 г. 

10. Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, 
свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни 
начала с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, 
Вх. № 1450/08.06.2017 г. 

11. Изменение на Решение № 1480/26.03.2015 г. на Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 1451/08.06.2017 г. 

12. Изменение на Решение № 314/30.06.2016 г. на Великотърновски общински 
съвет, Вх. № 1452/08.06.2017 г. 

13. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 1489/21.06.2017 г. 
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14. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1490/21.06.2017 г. 

15. Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на 
приватизация за продажба  на общински нежилищен имот със стопанско 
предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1491/21.06.2017 г. 

16. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със 
стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1492/21.06.2017 г. 

17. Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със 
стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1493/21.06.2017 г. 

18. Учредяване на безвъзмездно право на прокарване и безвъзмездно право на 
строеж върху общински имоти в полза на Държавата, Вх. № 1473/16.06.2017 г. 

19. Предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна общинска собственост, 
гр. В. Търново, Вх.№ 1458/12.06.2017 г. 

20. Предоставяне на безвъзмездно право на управление върху недвижими имоти 
общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1482/16.06.2017 г. 

21. Предварителен договор по чл. 15, ал.3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 
1475/16.06.2017 г. 

22. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Хотница, Вх. № 
1460/12.06.2017 г. 

23. Прекратяване на съсобственост чрез доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 
1474/16.06.2017г. 

24. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 
1476/16.06.2017 г. 

25. Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 
1477/16.06.2017 г. 

26. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 
1461/12.06.2017 г. 

27. Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, гр. В. Търново, Вх. № 
1462/12.06.2017 г. 

28. Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. 
Търново, Вх. № 1457/12.06.2017 г. 

29. Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. В. 
Търново, Вх. № 1459/12.06.2017 г. 

30. Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. 
Търново, Вх. № 1478/16.06.2017 г. 

31. Одобряване ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1470/16.06.2017 г. 
32. Даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 

1479/16.06.2017 г. 
33. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на Частичен ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1480/16.06.2017 г. 
34. Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за 

изработване на ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1484/16.06.2017 г. 
35. Извършени разходи за командировка в чужбина от Венцислав Спирдонов – 

Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.04.17 г.-31.05.17 г., 
Вх. № 1465/13.06.2017 г. 

36. Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за периода 01.04.17 -31.05.17 г., Вх. № 
1481/16.06.2017 г. 

37. Приемане график на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2017 г., Вх. № 1471/16.06.2017 г. 
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ПО ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Питане от Валерия Дончева – общински съветник 
във Великотърновски общински съвет, Вх. № 1453/08.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Питане от Валерия Дончева – общински 
съветник във Великотърновския общински съвет, вх. № 1453 от 08.06.2017 г. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Питането ми е относно „Въпроси, поставени 
от жителите на с. Шереметя, които касаят населеното  място, поставени на приемна”. 

Уважаеми г-н Панов, на приемна с жителите на с. Шереметя пред мен, в качеството 
ми на общински съветник, бяха поставени редица проблеми, които в настоящото питане 
предоставям на Вашето внимание. 

Единият въпрос касае откритото преди година сметище, което е на стойност над 
33 000 0000 лв. със средства, осигурени по Оперативна програма „Околна среда 2007 – 2013 г.”, 
обслужващо шест общини - В. Търново, Г. Оряховица, Лясковец, Стражица, Елена и Златарица. 
Жителите на с. Шереметя се оплакват, че откакто е заработило депото за отпадъци, пътната 
настилка на улица „Осма”, която води към него, е в ужасно състояние. Ежедневно оттам 
преминават камиони на влизане и излизане от и към сметището, в резултат на което пътят е силно 
компрометиран и живеещите на тази улица са силно притеснени за имотите си. Преди около три 
години същата тази улица е била цялостно ремонтирана, но от ремонта за над 200 000 лв. няма и 
помен. Хората коментират, че сегашното положение е по-тежко от преди ремонта.  

На второ място, друг проблем, който поставиха жителите на селото със старото 
сметище, е замърсяването на въздуха от метана, който се отделя от гнилостните процеси, и 
особено при обръщане на въздушните течения отровният въздух навлиза в селото. Всички си 
спомняме пожара, който избухна през есента на миналата година именно в резултат на отделянето 
на метана.  

На следващо място: сметосъбирането в селото е друг въпрос, който поставиха 
жителите на с. Шереметя. По техни думи, почистването на контейнерите, които се намират зад 
площада, между улиците „Първа”, „Четвърта” и „Шеста” се случва изключително рядко и дни 
наред отпадъците остават несъбрани. Причините за това най-вероятно са комплексни. От една 
страна, този площад е превърнат в нерегламентиран паркинг и спрените коли затрудняват 
сметоизвозващите камиони да навлизат в тесните улици, от друга страна, броят на контейнерите 
не са достатъчни за нуждите на сервиза за коли, намиращ се до площада, автокъщите, които са от 
другата му страна, както и за живущите около него. В същото време сметоизвозващите камиони 
са открити, без платнища и отпадъците свободно падат и остават на пътя.  

На следващо място, но не по значение, е дългогодишният проблем с преминаващите 
с висока скорост през населеното място автомобили и камиони. Както знаете, в началото на 
годината пешеходец беше блъснат, докато пресича на пешеходна пътека, който за съжаление по-
късно почина. Става дума за главен път София - Варна, по който за денонощие в двете посоки 
минават над 10 000 автомобила, което го прави един от най-натоварените и опасни в района в 
страната. Жителите на селото настояват отговорните институции да вземат мерки за 
обезопасяването на опасната пешеходна пътека, на която неведнъж са се случвали подобни 
инциденти. Това може да стане с поставяне на повдигната пешеходна пътека, допълнителна 
камера, осветяване на зебрата, светофарна уредба, светлинен знак за пешеходна пътека и др. 
Хората разбират, че последният проблем не е от компетенциите на местната администрация, тъй 
като този път е част от републиканската пътна мрежа, но се надяват за съдействие от Ваша страна 
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за бързото му разрешаване.  
Тук отварям една скоба, която не написах в питането: на приемната бях запозната, 

че г-н Камарашев се е срещнал с тях, този проблем е бил обсъден и доколкото зная, има някакво 
писмо, изпратено до Агенция „Пътна инфраструктура”. Всъщност, тази точка от моето питане 
цели изцяло да разбере по-скоро докъде се е придвижил проблемът и да може с общи усилия той 
да бъде разрешен в по-кратки срокове. 

Уважаеми г-н Кмет, следващите въпроси от настоящото питане касаят проблемите, 
които описах по-горе. Надявам се отговорите Ви да бъдат в посока тяхното разрешаване!  

1.Предвиждат ли се нови ремонтни дейности на ул. „Осма”?  
2.В какъв етап е процесът по рекултивация на старото сметище с оглед да бъде 

преустановено отлагането на метан във въздуха? 
3. Какви мерки ще предприемете с оглед навременното сметосъбиране в с. 

Шереметя, конкретно на ул „Четвърта” /зад площада/?  
4. Изпращали ли сте писмо до Агенция „Пътна инфраструктура” относно 

проблемите в участъка от пътя „София - Варна” в района на с. Шереметя? Ако сте го направили, 
получавали ли сте отговор и какво е неговото съдържание? Как ще съдействате за разрешаването 
на проблема, надяваме се преди да стане нов инцидент? 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ – кмет на община Велико Търново: Във връзка с 
постъпилото питане от 12.06.2017 г. само искам да уточня, че точно преди месец председателят на 
Общинския съвет – г-н Спирдонов, и заместник-кметът – г-н Камарашев, бяха точно по тези 
въпроси на среща с жителите на селото и по всички тези въпроси, които поставяте, има отдавна 
вече решения и задвижени процедури, а по някои още от предната година.   

Улица ”Осма” в село Шереметя е част от общинския път 1014 и ІІІ-514, 
Г.Оряховица - В.Търново. 

През месец септември, 2013 г. е извършен текущ ремонт на стойност 217 988,21 лв. 
на пътната настилка на горецитирания общинския път в следните участъци:  

от кръстовището с общинския път VTR 1185 за Петропаловския манастир до 
републиканския път 1-4 “ Севлиево - Велико Търново - Омуртаг“ ( от км 3+400 до км 4+500) с 
дължина 1 110 м, като е извършено машинно полагане на плътна асфалтова смес и направа на 
изравнителни настилки с неплътна асфалтова смес;  

между с.Шереметя и асфалтовата база на “Пътни строежи - В. Търново“ АД с 
дължина 180 м, където е извършено също машинно полагане на плътна асфалтова смес и на 
неплътна асфалтова смес.  

През месец август, същата година, е извършен също така и частичен текущ ремонт 
иа уличната асфалтовата настилка на ул. „Осма”  в с. Шереметя.  

Към настоящия момент се наблюдават деформации и улягания на уличната 
настилка на ул. „Осма” предимно и неремонтираните участъци от нея. 

Ремонтът на улиците от уличната мрежа и подобряването на техническата 
инфраструктура в село Шемшево се осъщесгвява съгласно приоритетите и проблемите в 
Кметството и осигуреното финансиране по Инвестиционната програма на община Велико 
Търново за сьответната година.  

По точка 2. През 2016 г. беше изготвен, след възлагане по реда на ЗОП, проект за 
“Закриване и рекултивация на депо за твърди битови отпадъци., землище село Шереметя, община 
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Велико Търново“.  
С писмо № 1334 от 10.05.2016 г. РИОСВ подкрепя реализирането на проекта на 

Община Велико Търново за рекултивация на съществуващото общинско депо.  
С писмо № 128200 – 334 от  12.05.2016 г. Регионална Дирекция “Пожарна 

безопасност и защита на населението“ издава становище за съответствие на представения проект 
с изискванията на правилата и нормите за пожарна безопасност.  

С протокол от 12.01.2017 г., в изпълнение на моя Заповед № Р Д 22-11 от 03.01.2017 
г. са определени границите и размерът на нарушените общински терени, представляващи депо за 
твърди битови отпадъци.  

На 06.02.2017 г. с писмо 5300 от 06.02.2017 г. сме изпратили и в ПУДООС 
Заявление за отпускане на безвъзмездна финансова помощ за реализация на проект “Закриване и 
рекултивация на депо за твърди битови отпадъци, землище село Шереметя, община Велико 
Търново“, с приложено проектно предложение.  

С писмо № 5300 от 08.06.2017 г. ПУДООС ни изпраща указания за ревизиране и 
допълнителни документи, които трябва да се представят, и тази информация е изпратена по 
електронната поща на проектантите за ревизирането на проектната документация. След 
предаването тя ще бъде предадена в ПУДООС за осъществяване и отпускане на средства за 
реализирането на рекултивацията на депото за битови отпадъци в с. Шереметя. 

По точка З. „Какви мерки ще предприемете с оглед навременното сметосъбиране в 
с. Шереметя, конкретно на ул „Четвърта”?”  

Относно събирането и транспортирането на битови отпадъци, Ви информирам, че 
на територията на село Шереметя, са разположени общо 17 съда и 12 броя контейнери, тип 
„бобър” и 5 броя контейнери, тип „бургаски”.  

Съгласно Заповед РД 22-1913 от 05.10.2016 г съдовете се обслужват от фирма 
“Нелсен Чистота” ЕООД два пъти седмично.  

Също така, отношение по този въпрос има и кметът на населеното място, ако не се 
изхвърлят отпадъците в съответния график. Все пак има кметове, мажоритарно избрани, които 
отговарят също на тези въпроси. 

Към днешна дата в Общинската администрация не е постъпвало искане от Кметство 
Шереметя за увеличаване на броя на контейнерите. В допълнение трябва да се отбележи, че 
камионите, обслужващи съдовете в селото, са специализирани, закрити, тип “бункерни, което 
изключва разпиляването на отпадъците по време на транспортирането.  

По точка 4. Поставеният проблем във връзка с подобряване па пътната безопасност 
и предотвратяването на бъдещите пътни инциденти в участъка на републиканския път 1- 4 
'‘Севлиево - Велико Търново - Омуртаг“ през село Шереметя, беше разглеждан на заседание на 
Общинската комисия по безопасност и организация на движението. Това стана след срещата, 
която ви казах, че беше проведена в началото на месец май. 

Община Велико Търново, с писмо, изх. № 1025 от 15.06.2017 г., е изпратила до 
Агенция “Пътна инфраструктура", гр. София, с копие до Агенция „Пътна инфраструктура”, гр. 
Велико Търново, и е поставила въпроса относно необходимостта от предприемане на действия, 
свързани с разрешаване на пътната безопасност на път 1-4 “Севлиево - Велико Търново - 
Омуртаг“ през с. Шереметя, както и за изграждане на светофарна уредба за пешеходци на 
пешеходната пътека в селото, а също така има и обсъждане за релефна пътека и осветяване на 
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тази пътека. Нашето писмото е получено на 19 юни 2017 г. в Агенция “Пътна инфраструктура“, 
но към настоящия момент нямаме тяхно становище за предприемане на действия и мерки от 
тяхна страна. 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Благодаря за отговора! Разбира се, той ще бъде 
предоставен на жителите на селото. Аз съм разговаряла с кмета на населеното място, 
изключително конструктивен разговор, в който той изяви желание тези проблеми да бъдат 
разрешени, най-вече по четвърта точка. Без значение кой от каква политическа партия отива при 
тях, той е отворен за разговори с всички, въпросът е крайният резултат да бъде обезопасяване на 
движението, най-вече по този натоварен път. Така че съм обсъдила останалите проблеми с него.  

По първа точка от питането ми – за ремонта, Вие надълго и нашироко ми разказахте 
за процеса на ремонтните дейности, които са се осъществявали през 2013 г. на въпросната улица. 
Аз съм го отбелязала това в моето питане, по-скоро въпросът е, че след този ремонт пътят отново 
е компрометиран. Разбрах, че средствата идват от Инвестиционната програма.  

Относно проекта за рекултивация - чакаме, доколкото разбрах от Вашия отговор.  
А по точка 3 – за съдовете за смет, не е толкова проблемът в броя, г-н Кмете, 

проблемът е по-скоро в този площад, който е превърнат в нерегламентиран паркинг. Дори лично 
кметът каза, че самите камиони имат желание да влязат в улицата, но те нямат достъп, тъй като 
там е много тясно за навлизане, т.е. те са възпрепятствани да влязат, за да си свършат работата.  

Относно писмото към „Пътна инфраструктура” – правилно ли чух, че то е изпратено 
към 15 юни, значи по всяка вероятност чакаме становище оттам; надявам се тези писма и 
становища малко да забързат процедурата и се надявам това да се случи преди да сме свидетели 
на някакъв нов инцидент! 

 
ПО ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Информация за дейността на търговските дружества 
през 2016 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 
1432/25.05.2017 г. 

 Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Информация за дейността на търговските 
дружества през 2016 г., в които Община Велико Търново е съдружник и акционер, Вх. № 1432 от 
25.05.2017 г.  

ПК по ЗСД приема предложението, ПК по СТДМ  не приема предложението, ПК по 
БФ и ПК по ИВСПИЕСМВ предлагат отлагане на точката за следващо заседание до получаване 
на информация от търговските дружества.  

Давам думата за изказвания по предложението.   
Изказвания няма. 
Ще поставя на гласуване първо предложението за отлагане на точката. Има ли други 

предложения? Няма. 
Подлагам на гласуване предложението на ПК по БФ и ПК по ИВСПИЕСМВ за 

отлагане на точката за следващо заседание до получаване на информация от търговските 
дружества.  

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението за отлагане се приема с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” 
няма. 
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ПО ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Окончателен отчет относно изпълнението на общинските 
проекти, финансирани със средства от ЕС, държавния и общинския бюджет за периода 
2007-2013 г., Вх. № 1455/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Окончателен отчет относно изпълнението на 
общинските проекти, финансирани със средства от Европейския съюз, държавния и общинския 
бюджет за периода 2007 - 2013 г., вх. № 1455 от 12.06.2017 г. 

ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: На комисия попитах, а всъщност, перманентно, на 

всички отчети, макар и междинни, един или друг е задавал въпроса, какви са санкциите. 
И аз се надявах в края на отчетния период, още повече краят е три или четири години 
след 2013 г., отново зададох този въпрос и отново получих шаблонния отговор: „Ние 
водим дела, ние не знаем”. Поне с такова впечатление останах; с цялото ми уважение 
към г-жа Цонева.  

И затова моля още веднъж и за последен път всъщност, защото ние 
приключваме вече този период и като отчет: нека да бъде казано ясно, не за да се трупат 
някакви дивиденти, а за да знаем, случва се, има проблеми, било проектантски, било по 
изпълнение, било по други причини. Примерно: „Получили сме 100 000 000, от тях сме 
усвоили 98 000 000, 2 000 000 са ни санкционирали. Няма нищо страшно. Аз оставам с 
впечатлението – за да се крие някак, спотаява, реалният отговор за това. Тези, които са 
по съдилищата, да бъде казано: „Три случая са в съда. Там става въпрос за 1 000 000 лв. 
Други два са приключили, там става въпрос за 2 000 000 лв.”. Ето такъв отговор винаги 
сме настоявали да получим и абсолютно винаги не сме получавали, затова моля за 
отговор! 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Уважаеми г-н Витанов, както всички знаем, в 
последно време се говори както за намаляване на административните тежести, така също 
и за електронното управление, което бих казал, че в община Велико Търново още от 
преди три или четири години имаме услуги, които започнахме да работим с 
електронното управление. Но това, което искам да кажа, е, че в момента вие приемате 
отчета на проектите, което е информативно. За финансовите корекции в момента ние не 
можем да дадем точна справка, тъй като всички финансови корекции ние ги жалим в 
съда. В момента имаме, мисля, че пет или седем спечелени дела. Тези, които вече са 
спечелени, те вече излизат от обсега на финансови корекции.  

Другото нещо, което също искам да кажа; аз неведнъж съм го казвал и тук, 
от трибуната: че нашите финансови корекции са в рамките на 1 до 1,5 % до допустимите 
2 %. Това, което исках да кажа за електронното управление, е, че администрациите, и 
това сме го поставили и на Министерски съвет, затова беше и тази среща, която беше 
организирана във връзка с административните тежести – да има достъп до регистрите, 
както на съдебната система, така и до НАП. Мога да кажа, че с НАП от три години 
работим доста добре. Общините се превръщат в служба, която постоянно трябва да дава 
справки, информации, както към министерствата, така също и която справка вие ми 
искате.  

Аз не бягам от справката, нито се притеснявам от справката, защото това е и 
качено в публичните регистри - за тези финансови корекции, които реално не са минали 
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през съдебни процедури, но до момента абсолютно всички финансови корекции, които 
ви казвам, че са в рамките на 1 до 1,5 %, ние ги жалим в съда. Така че общините се 
превръщат в един орган, който постоянно трябва да търси справки и информации, 
вместо да си работят ежедневната работа, която е поставена като задачи. Смятам, че не 
сме нито нарушили, нормално е управляващите органи да грешат, нормално е общините 
също да грешат, но това, което мога да кажа, е, че в последните няколко години 
общините се научиха в работата си с европейските проекти и програми и в този и края на 
предния програмен период тези пропуски, които те реално са ги правили и са имали 
финансови корекции, няма да се случват. Така че аз пак ви казвам: финансовите 
корекции са в рамките на 1 до 1,5 % от допустимите 2 %, които са в момента. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
Подлагам на гласуване основното предложение: „Окончателен отчет 

относно изпълнението на общинските проекти, финансирани със средства от 
Европейския съюз, държавния и общинския бюджет за периода 2007 - 2013 г. 

Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 
съветници. 

Предложението се приема с 30 „за”, 2 „против”, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 707 
 
  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет приема:  
 Окончателен отчет относно изпълнението на общинските проекти, 
финансирани със средства от ЕС, държавния и общинския бюджет за периода 2007-
2013 за информация. 
 
 
ПО ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Промени по приходната и разходната част на 
Бюджета към 31.05.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1472/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Промени по приходната и разходната 
част на Бюджета към 31.05.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1472 от 
16.06.2017г. 

ПК по УТТП, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението. 
Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Процедура и изказване. Преди да направя 

същностното си изказване, аз имам един въпрос: Има ли обекти в Инвестиционната 
програма, нови или по които вече се работи или които даже са завършени като 
строителство, и ако има такива, защо се случва? Ако има нови - ние просто постфактум 
ще узаконим нещо, което администрацията си е решила. Вероятно е добро, вероятно ние 
имаме друго мнение. И удряме гумения печат и продължаваме нататък. Дидо, ще ни 
пратиш пак по сайтовете; когато говорим за обществени поръчки, ни пращаш по 
сайтовете, когато говорим за конкретни цифри, пак по сайтовете, ама тя, тази 
администрация, е точно за това: да дава достоверна, коерктна, обективна, истинска 
информация на този орган, който гласува тези пари. Така че, моля да получа отговор, 
има ли такива обекти и ако има, защо те са започнати преди да е утвърдено 
финансирането.   
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В Леденик е завършена напоителната система, а ние сега ще гласуваме тези 
5000 лв., сякаш едва ли не сега ще започне. Няма да цитирам други обекти. 

Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Промените на Инвестиционната програма към 31 
май са записани в обяснителната записка за промяната на бюджета. Аз не виждам каква е 
драмата. Тези пари за поливната система, за които ми говорите, бяха осигурени и ги 
имаше, така че не мисля, че има някакъв проблем в това, но трябва да направим справка 
и ще Ви я представя. А тези промени, които днес са направени в бюджета, ги има в 
обяснителната записка: „Ремонт сгради, общинска собственост, на територията на 
кметства и кметски наместничества”; „Основен ремонт системи за видеонаблюдение в с. 
Въглевци”; „Дейности във фонд „Инициативи за местните общности”; също така 
„Основен ремонт на екопътека Хотница”. В момента само искаме средствата за ремонта 
на пътеката, в момента се прави проектът. Така че, след като бъде готов проектът, за да 
може да се направи екопътеката. „Автомобили за нуждите на община Велико Търново” – 
да, има такава промяна, защото два автомобила излязоха от строя.  

Промените са написани в Инвестиционната програма, аз мисля, че е било 
редно на комисия да поставите тези въпроси и там да получите адекватни отговори. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, 
преминаваме към гласуване на основния въпрос. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Основното предложение беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 
Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги 
Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Въздържал се, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: Въздържал се, Пламен 
Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, 
Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: Въздържал се, Стоян 
Витанов Витанов: Против, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше  прието с 27 „за”, 1 „против”, 4 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 708 - Приложение към протокола. 
 
Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Аз споменах, че всичко, което 

е заложено, е добро; прави се едно или друго. Но отново за пореден път няма случай, в 
който ние гласуваме промени, да не е започвало предварително едно или друго. Аз 
разбирам, проектирането - ясно, но ви посочвам един обект, който е завършени, а ние 
сега гласуваме парите. Може би има и други. Аз не съм следовател, за да го разбера, пък 
и Вие казахте да ходим по сайтовете; вероятно там ги пише тези работи.  
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Моята молба, нашето настояване – на групата на БСП: Не правете повече 
тези неща! Не бива! Айде да не кажа, че това е унижение към Общинския съвет като 
институция, и може би към всеки поотделно като съветник, но не бива така. Не бива това 
става практика и тя е порочна практика, защото ние постфактум забиваме печата. И как 
контролираме? От тези пари, които сме спечелили делата, аз не съм видял някъде да 
фигурират, че са върнати, че са възстановени. Дали е така, дали не е така? А ние имаме 
една основна функция – финансите на община Велико Търново.  

Затова гласувах „против”, за да изразя още веднъж възмущението си от 
начина, по който се прави понякога едно или друго действие на Общинската 
администрация. 

 
 

ПО ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Допълнителни средства по предложение на ФК „Етър 
Велико Търново“ за обезпечаване на част от разходите в Първа лига сезон 2017/2018 г. от 
първенството на БФС, Вх. № 1468/15.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Допълнителни средства по 
предложение на ФК „Етър Велико Търново“ за обезпечаване на част от разходите в 
Първа лига, сезон 2017/2018 г. от първенството на БФС, Вх. № 1468 от 15.06.2017 г. 

ПК по СТДМ, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н ВЕСЕЛИН УЗУНОВ: Г-н Панов, надявам се, че всички в залата ще 

приемем Вашето предложение за увеличаване на субсидията на ФК ”Етър” от 150 000 лв. 
на 300 000 лв.  

Моето изказване е по-точно свързано с една бюджетна и отчетна 
насоченост, защото човекът, който е подготвил предложението, не е предложил това 
увеличение от 150 000 лв., за сметка на кои пари ще бъде. Записано е, че се изменя 
Приложение 10, където са гласувани средствата за спорт в общината и са част от 
бюджета на общината. Общият им размер е 485 000 лв. Но там са предвидени 150 000 лв. 
за ФК „Етър”. Сега като увеличим със 150 000 лв., стават 300 000 лв. и съгласно Вашето 
предложение те са в рамките на тези 485 000 лв. Т.е., трябва за сметка на друго 
финансиране да повишим парите за ФК „Етър”.  

Ако може, някой от финансистите да каже за коя сметка и как ще стане. Или 
пък ще се увеличат като цяло тези 485 000 лв.? Иначе ще бъдат ощетени други клубове и 
тези, които са изпълнители на бюджета, няма да знаят какво да правят. 

Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Аз ще подкрепя направеното предложение за 
увеличаване на субсидията за ФК „Етър” с ясното съзнание, че по този начин ние ще 
дадем своя наистина скромен принос за това Велико Търново да има отбор там, където 
градът и историята на този град във футбола заслужава.  

Моето изказване ще бъде не толкова в посока подкрепа на направеното 
предложение, което аз ще направя; просто ще използвам възможността да изкажа своето 
задоволство затова че от около месец – месец и половина се полагат усилия за 
облагородяване на тренировъчното игрище, което е западно от стадион „Ивайло”, в 
района на бившата ледена пързалка, за което  изказвам не само моето задоволство и  
моята благодарност за бързата реакция както на Общинската администрация, така и на г-
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н Панов и лично на проф. Камарашев, който прие и конкретни идеи за облагородяването 
на тази площадка и реагира изключително бързо, създавайки много добра организация с 
машините, които работеха там.  

В този смисъл си мисля, че Община Велико Търново ще има ангажименти 
не само по този спортен обект, но е добре в най-скоро време, тъй като и първенството на 
първа лига започва след няколко дена, обществеността на Велико Търново да има 
информация, какво се случва с осветлението на стадион „Ивайло”, както и с другите 
тренировъчни терени, които общината ще има ангажимент да поддържа и да подготви. 
Така че, ако не е възможно за днешната сесия да се получи тази информация, г-н Панов, 
ще Ви помоля в най-скоро време да запознаете обществеността, какво се случва с 
ремонтите, обществените поръчки, осветлението и финализирането на тези процеси по 
изграждането на тренировъчното игрище на мястото на бившата ледена пързалка.  

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ:  Първо, макар и със закъснение, ми се ще да 
поздравим всички, които имат заслуга за завръщането на ФК „Етър” в българския елит! 
Много положиха усилия - и футболисти, и треньори, и г-н Кмета, и г-н Камарашев – 
когато той пое, му казах: „Тежко ти, професоре!”, но той се справи. Аз искам специално 
да бъде поздравен (и го правя) г-н Нанков. Аплаузи за тебе, Сашо, защото ако не бяха 
твоите усилия, твоя идеализъм, твоя хъс и всичко, което трябва да притежава човек, за да 
издвижи един отбор от „В” група, от нулата, в „А” група, много трудно се постига; и още 
веднъж: поздравления за теб, както и за всички останали!  

Но аз имам първо един въпрос: На кого предоставяме тези пари? Чета 
предложението на г-н Камарашев, тук пише: „представителния отбор на СНЦ „ФК – 
„Етър ВТ” гр. Велико Търново” – т.е., това, което цитирах преди малко, иска парите.  В 
същото време ние ги даваме на отбора на ФК „Етър Велико Търново”. На кой отбор ги 
даваме, два отбора ли са? Покрай тези истории  с бившия „Етър 24” имам опасения и 
моля за отговор! Тук ми навява на някаква нескопосаност, но дано да не съм прав. 

Второ, посочете ми един документ (обръщам се и към Вас, г-н Кмете), в 
който става въпрос за пари, в който когато става въпрос за финансови въпроси, още 
повече не са за 15, а за 150 000 лв., не са се подписали нито главният счетоводител, нито 
финансистът г-н Маринов, нито заместник-кметът г-жа Данева, вероятно ценят 
подписите си. Каза го и г-н Узунов. Да кажеш: „Вадим едни 150 000 лв. и ги даваме”, но 
откъде, как, защо? И аз се сещам за едни стари времена, когато ние, примерно, 
поискахме да се намалят таксите на определени категории родители в детските градини, 
а Вие – на БСП, предоставихте една камара аргументи, от 99 кладенеца ги докарахте, за 
да не стане. Предложихме да пестим пари, да дадем поддръжката на осветлението на 
общинско предприятие, да създадем такова - една камара упреци към моята 
компетентност, към това, че предложението е несъстоятелно и какво ли не беше още, 
само и само да не мине.  

Да, ние ще гласуваме това предложение, макар и направено нескопосано. И 
вземете го оправете, защото то отива и при областния управител, и в Прокуратурата. Все 
пак, направете го като хората! Поне синхронизирайте имената на футболния клуб, на 
който даваме тези пари.  
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Правим подкрепата с чиста съвест, защото наистина много хора вложиха 
усилия, случи се това. И да пожелаем успех на футболния клуб, който и да е той, за да 
може да си доставим удоволствие и като великотърновци, и като самочувствие, и като 
гледка! 

Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА – заместник-кмет „Финанси”, община 
Велико Търново: Г-н Витанов, това е едно предварително съгласие на Общинския съвет 
за осигуряване на тези средства. Те ще бъдат осигурявани поетапно до края на годината, 
т.е. няма сега да отидем и да дадем едни 150 000 лв., което ще стане със следващи 
промени по бюджета; вероятно от преизпълнение на приходите и там вече, когато 
предложението е финансово, ще има подписите на целия финансов екип, на което 
държите. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Искам да продължа това, което каза Стоян 
Витанов. Да, стартираме процедура по удвояване на средствата: досега 150 000 лв. в „Б” 
група, сега 300 000 лв. но въпроса, който дебатирахме и преди това, беше следният: да, 
ние отпускаме средства на едно НПО, общината няма никакво съдружие вътре в това 
НПО. Общината на практика е един спонсор. Живот и здраве, всичко да се движи както 
трябва, вдруги ден се надявам се, че отново ще продаваме футболисти; трансфери и 
всичко останало. Мисля си, че като стартираме тази процедура, трябва общината по 
някаква формула да влезе в съдружие с футболния клуб, за да имаме основание да 
даваме тези средства, а в същото време и футболният клуб да бъде гарантиран, че тези 
средства няма да бъдат само тази година, а ще има средства, които ще се отделят всяка 
година от бюджета на общината и да има спокойствие за развитието не само на футбола, 
а и на всички спортове като цяло.  

Затова ви предлагам: нека да подкрепим днес тези 300 000 лв., но да се 
намери една формула и на следващо или на по-следващо заседание да обмислим тези 
неща, с които общината да не бъде един вид само спонсор, а отново да влияе вътре, в 
самия спортния клуб. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.  
Преминаваме към гласуване. Гласуването е  поименно, с мнозинство повече 

от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-

Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов 
Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: Въздържал се, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше  прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
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РЕШЕНИЕ № 709 
 

1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 124, ал. 2 от Закона за 
публичните финанси, Великотърновски общински съвет изменя 
Приложение 10 от Решение № 517/26.01.2017 г. „Финансов план 2017 
година към програмата за развитие на физическото възпитание и спорта на 
територията на Община Велико Търново“, т. 2.8 Футболен клуб „Етър 
Велико Търново“ считано от 1.08.2017 г., както следва: 

 
БИЛО: 150 000 лв. 
СТАВА: 300 000 лв. 

 

ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Правилник за организацията и 
контролната дейност на служителите осъществяващи вътрешен контрол, съгласно 
Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 
1456/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Правилник за организацията 
и контролната дейност на служителите, осъществяващи вътрешен контрол съгласно 
Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 1456 
от 12.06.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания.  
Няма изказвания.  
По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и 

допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал.2 от Правилника  предлагам 
двете гласувания да се проведат в едно заседание.  

Има ли други предложения? Няма.  
Поставям на гласуване предложението двете гласувания да се проведат в 

едно заседание. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  
Поставям на гласуване отмяната на Правилника на първо четене. 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на 
съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението за отмяна на Правилника на първо четене беше подложено 
на поименно гласуване:  

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 
Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
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Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  

РЕШЕНИЕ № 710 
 
  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във връзка с ал. 2 от ЗМСМА и чл. 78 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет отменя на първо четене Правилник за организацията 
и контролната дейност на служителите осъществяващи вътрешен контрол, съгласно 
Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, приет с 
Решение № 1507 по Протокол № 80/13.09.2007 г. на Общински съвет Велико Търново, 
заедно с направените изменения и допълнения. 
 

Преминаваме към второ четене.  
Има ли изказвания? Няма.  
Поставям на гласуване отмяната на Правилника на второ четене.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението за отмяна на Правилника на второ четене беше подложено 

на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: Въздържал се, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше приетос 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.  

РЕШЕНИЕ № 711 
   
  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23, във връзка с ал. 2 от ЗМСМА и чл. 79 от 
Правилника за организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на 
неговите комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, 
Великотърновски общински съвет отменя на второ четене Правилник за организацията 
и контролната дейност на служителите осъществяващи вътрешен контрол, съгласно 
Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, приет с 
Решение № 1507 по Протокол № 80/13.09.2007 г. на Общински съвет Велико Търново, 
заедно с направените изменения и допълнения. 
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ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на общо събрание на „Асоциация по 
ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация 
Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1464/13.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на общо събрание на 
„Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и 
канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1464 от 13.06.2017г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат 
предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 7 беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин 

Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов 
Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За.  

Предложението беше приетос 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.  

РЕШЕНИЕ № 712 
   
  На основание чл.21, ал.1, т.15 от ЗМСМА във връзка с чл.198е, ал.3 и ал.5 
от Закона за водите, с оглед разпоредбите на чл.198в, ал.4, т.5 от Закона за водите и  чл. 
20, ал. 3 от Правилника за организацията и дейността на асоциациите по 
водоснабдяване и канализация Великотърновски общински съвет: 
  I. Оправомощава представителя на Община Велико Търново в  
Асоциацията по ВиК – Кметът на общината, при провеждане  на Общото събрание на 
Асоциацията на 04.07.2017 год. от 11:00 часа в гербовата зала на Областна 
администрация - Велико Търново да гласува по предложения дневен ред по следния 
начин: 
  По т.1 от дневния ред – Съгласуване на бизнес плана за развитие на 
дейността на “Водоснабдяване и канализация Йовковци” ООД, гр. Велико Търново, за 
регулаторния период, определен с разпоредбите на § 14, ал. 1 от Преходните и 
заключителни разпоредби към Закона за изменение и допълнение на Закона за водите 
(обн. ДВ, бр. 103 от 2013 г., изм. и доп. ДВ, бр. 58 от 2015 г.) – 01.01.2017 г. - 31.12.2021 
г., на основание чл.198в, ал.4, т.5 от Закона за водите 
–  да гласува „за“. 
  По т.2 от дневния ред - Приемане на решение за препоръчителния размер 
на вноската на държавата в бюджета на Асоциация по ВиК на обособената територия, 
обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр.Велико Търново за 
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2018 г, в размер на 20 000 /двадесет хиляди/ лв., на основание чл. 20, ал. 3 от 
Правилника за организацията и дейността на асоциациите по водоснабдяване и 
канализация 
–  да гласува „за“. 
  По т.3 от дневния ред – Други – при обсъждане на възникнали въпроси 
във връзка с бъдещата дейност на Асоциацията по ВиК – да гласува съобразно 
интересите на Община Велико Търново. 
  II. В случай, че Кметът на Община Велико Търново не може да вземе 
участие в заседанието на Общото събрание, насрочено за 04.07.2017 год., определя за 
негов заместник проф. Георги Камарашев – Заместник - кмет  „Строителство и 
устройство на територията ” в Община Велико Търново, който да гласува по посочения 
в настоящото решение начин. 
 

ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Бизнес план за развитие на дейността на 
„Водоснабдяване и канализация – Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК 
оператор за периода 2017-2021 г., Вх. № 1469/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Бизнес план за развитие на дейността на 
„Водоснабдяване и канализация – Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК оператор за 
периода 2017-2021 г., Вх. № 1469 от 16.06.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат 
Бизнес плана.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Изказвания няма. 
Поставям на гласуване Бизнес плана.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 713 
 

   На основание чл. 21, ал. 1, т.23 от ЗМСМА и във връзка с чл.10в, ал.1, т.5 
от Закона за водите и чл.10, ал.4 от Закона за регулиране на водоснабдителните и 
канализационни услуги, Великотърновски общински съвет дава положително 
становище относно Бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване и 
канализация – Йовковци“ ООД - гр.Велико Търново като ВиК оператор за периода 
2017-2021г. 
 

ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на проекти по Наредба № 
2/08.05.2014 г. за финансово подпомагане на строителството и ремонта на спортни 
обекти и съоръжения, Вх. № 1466/14.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на проекти по Наредба № 2 
от 08.05.2014 г. за финансово подпомагане на строителството и ремонта на спортни 
обекти и съоръжения, Проект "Реконструкция на прожекторна осветителна уредба на 
стадион "Ивайло". Вх. № 1466 от 14.06.2017 г.  

ПК по СТДМ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
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Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 9 беше поставено на поименно гласуване: Атанас 

Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, 
Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин 
Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана 
Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Илчев Илиев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: За.  

Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 714 
 
 1.  На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет одобрява и дава съгласие Община Велико Търново да кандидатства пред 
Министерство на младежта и спорта на Република България по реда на Наредба № 
2/08.05.2014 г. за финансово подпомагане на строителството и ремонта на спортни 
обекти и съоръжения, с проект: „Реконструкция на прожекторна осветителна уредба на 
стадион „Ивайло“. 
 2. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
административни действия по изпълнение на настоящото решение. 

 

ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на средства за финансово 
подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на 
семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на 
територията на Община Велико Търново, Вх. № 1450/08.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отпускане на средства за финансово 
подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства 
и лица, живеещи на семейни начала, с репродуктивни проблеми на територията на 
Община Велико Търново, Вх. № 1450 от 08.06.2017 г. 

ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Като член на Комисията по Програмата 

„Инвитро” и член на Комисията по здравеопазване ви информирам, че всичко в тези 
документи е наред, и искам да отправя призив към обществеността на Велико Търново: 
нека да знае, че Великотърновската община е една от малкото, която има достатъчно 
средства да помогне на всички желаещи и нека всички ние да популяризираме това, че 
сме готови да помогнем на всяко великотърновско семейство в нужда. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма. 
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Подлагам на гласуване предложението за отпускане на средства за 
финансово подпомагане на изследвания и процедури 

Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението по точка 10 беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За.  

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 715 
 
  На основание чл. 21, ал.1, т. 6 от ЗМСМА, чл. 3, ал. 4, ал. 6 и чл. 18 от  
Правилника  за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани с 
лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с 
репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново и Протокол № 
13/07.06.2017 г. от заседание на Комисията, Великотърновски общински съвет: 

1. Одобрява Списък с кандидатите и размера на отпусната сума за  
финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие 
на семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми, съгласно 
Приложение № 1, неразделна част от настоящото решение. 
 2. Средствата да се разчетат от Целеви разходи по бюджета за 2017 г. на 
Община Велико Търново, съгласно Приложение 2 Б, т.  24    „Общинска програма за 
асистирана репродукция”.   

3. Неусвоената част от одобрената на заявител сума, се прехвърля в 
следващите до две бюджетни години на съответното лице. 

 

ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 1480/26.03.2015 
г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 1451/08.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 1480 от 
26.03.2015 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 1451 от 08.06.2017 г. 

ПК по ЗСД приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението за изменение на Решение № 

1480. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
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Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан 
Михайлов Стефанов: За.  

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 716 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и във връзка с точка 3 от 
Решение №222/29.07.2004 г., Великотърновски общински съвет приема следните 
изменения на точка 2-ра от Решение №1480/26.03.2015 г. 
 В състава на Общественият съвет вместо Росица Тодорова Димитрова – 
Директор на Дирекция „Социални дейности и здравеопазване при Община Велико 
Търново и Кристина Георгиева Иванова – социален работник във Фондация 
„Международна социална служба – България“ гр. Велико Търново, ще участват: 
  1.   Жоро Георгиев Ковачев – главен експерт в Дирекция „Социални 
дейности и здравеопазване“, определен от общинска администрация Велико Търново; 
  2. Здравка Петева Тенева - Николова – представител на Фондация 
„Международна социална служба – България“ гр. Велико Търново; 

 

ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 314/30.06.2016 
г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 1452/08.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 314 от 
30.06.2016 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 1452 от 08.06.2017 г. 

ПК по ЗСД приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания.  
Гласуваме предложението за изменение на Решение № 314. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 12 беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: 
За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За.  

Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 717 
 

На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет приема следното изменение на точка 2-ра от Решение № 314/30.06.2016 г.: 
 2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 15 от ЗМСМА, Великотърновски общински 
съвет определя д-р Диляна Христова Вачкова - Петрова – Директор на Дирекция 
„Социални дейности и здравеопазване“ при Община Велико Търново за координатор и 
г-жа Милена Иванова Стефанова – главен експерт в Дирекция „Социални дейности и 
здравеопазване“ за експерт по реализиране на инициативата „Община – приятел на 
детето“. 
 
 
ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 
1489/21.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински 
нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 1489 от 
21.06.2017 г. 

Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания.  
Преминаваме към гласуване.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точката беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Ирена Петкова 
Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 718 
 
  На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от 
ЗПСК, чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45  от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете 
и конкурсите и свое решение № 606 / 30.03.2017 г. (ДВ бр.33/2017 г.), Великотърновски 
общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 54 660 
лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Поземлен имот с 
идентификатор 36837.501.865 по КККР на гр. Килифарево, заедно с построените в него: 
двуетажна сграда с идентификатор 36837.501.865.1 и двуетажна сграда с 
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идентификатор 36837.501.865.2” – собственост на Община Велико Търново. Сделката 
се облага частично с ДДС. 
  2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен 
търг с явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 5 400 лева . 
  3.Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия 
ден след датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай 
че 21-вият ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен 
ден; начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 
Търново . 
  4.Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. 
Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с 
ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 
3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД 
- клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 
след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 
Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 
търга. 
  5.За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер 
на 16 398 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 
на ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 
16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6.Заплащането на договорената цена и сключването на договор за 
продажба да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на 
купувач. Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 
BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 
 За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: 
начална вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без 
ДДС), срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от 
датата на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не 
повече от шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7.Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община 
В. Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като 
в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9.Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10.При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след 
датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 
определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 
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ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 1490/21.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне на метод за приватизация на продажба на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. В. Търново, Вх. № 1490 
от 21.06.2017 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Преминаваме към гласуване.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мавроди Евстатиев 
Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил 
Стефанов Харалампиев: Против, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 24 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 719 
 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от 
ЗПСК, чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45  от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за търговете 
и конкурсите и свое решение № 687 / 25.05.2017 г. (ДВ бр.46/2017 г.), Великотърновски 
общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 61 470 
лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Поземлен имот с 
идентификатор 10447.502.221 по КККР на гр.В.Търново, заедно с построената в него 
сграда с идентификатор 10447.502.221.1 по КККР на гр.В.Търново”– собственост на 
Община Велико Търново. Сделката се облага частично с ДДС. 
 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен 
търг с явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 6 100 лева . 
 3.Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден 
след датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 
21-вият ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен 
ден; начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 
Търново . 
 4.Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. 
Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с 
ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 
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3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД 
- клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 
след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 
Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 
търга. 
 5.За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер 
на 18 441 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 
на ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 
16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 

6.Заплащането на договорената цена и сключването на договор за 
продажба да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на 
купувач. Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 
BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 
 За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 
срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 24 месеца, считано от датата 
на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 
шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7.Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община 
В. Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като 
в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9.Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10.При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след 
датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената датата за 
съответния повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 
определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 
 

ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба  на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. 
№ 1491/21.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното 
състояние, начална цена и определяне на метод за приватизация на продажба на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, представляващ  Гараж № 
5,гр. В. Търново, Вх. № 1491 от 21.06.2017 г.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението.  
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението по точка 15 беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 720 
 

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.4, чл.31, ал.1 и чл.32, ал.3, т.1 от 
ЗПСК, чл.21, ал.1,т. 8 от ЗМСМА, чл.45, ал.7 от ЗДДС, чл.5 и чл.6 от Наредбата за 
търговете и конкурсите и свое решение № 686 / 25.05.2017 г. (ДВ бр.46/2017 г.), 
Великотърновски общински съвет: 

1. Приема анализ на правното състояние и начална цена в размер на 14 900 
лева, в която не е включена стойността на дължимия ДДС, за продажба на общински 
нежилищен имот, със стопанско предназначение, представляващ: „Гараж № 5, с 
идентификатор 10447.515.43.2.39 по КККР на гр.В. Търново, заедно с 1,9918 % ид.ч. от 
общ. части на вх. ”Б” и право на строеж, съобразно ЗП върху ПИ с идентификатор 
10447.515.43 по КККР на гр.В.Търново”– собственост на Община Велико Търново. 
Сделката се облага с ДДС. 
 2. Определя начин за продажба на посочения в т.1 обект чрез публичен 
търг с явно наддаване, при стъпка на наддаване в размер на 1 450 лева. 
 3.Търгът да се проведе при следните условия: дата на търга – на 21-вия ден 
след датата на обнародване на това решение в "Държавен  вестник", като в случай че 
21-вият ден съвпада с неработен ден търгът ще се проведе в първия следващ работен 
ден; начало на търга- 14,00 часа; място на търга - стая 419 в сградата на Община Велико 
Търново . 
 4.Утвърждава тръжна документация и договор за продажба за обекта. 
Определя цена за продажба на комплект тръжна документация в размер на 300 лева (с 
ДДС). Цената на тръжната документация да се заплаща по сметка № BG 95 SOMB 9130 
3124 7614 00 на Общинска агенция за приватизация (ОбАП) при “Общинска банка” АД 
- клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF. Тръжната документация да се получава 
след представяне в ОбАП на документ за извършено плащане - стая 419 в сградата на 
Община В. Търново, всеки работен ден и до 10,00 ч. на деня, предхождащ датата на 
търга. 
 5.За допускане до участие в търга кандидатите да внесат депозит в размер 
на 4 470 лева. Депозитът да бъде внесен по сметка № BG59 SOMB 9130 3324 7614 01 на 
ОбАП при “Общинска банка” АД - клон Велико Търново, BIC код SOMB BGSF- до 
16,00 ч. на деня , предхождащ датата на търга. 
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6.Заплащането на договорената цена и сключването на договор за 
продажба да се извърши в 30-дневен срок от датата на заповедта за определяне на 
купувач. Дължимата сума, заедно с начисления ДДС и представляваща разлика между 
договорената цена и внесения депозит да се заплати в български лева по сметка № 
BG95 SOMB 9130 3124 7614 00 на ОбАП, при “Общинска банка” АД - клон Велико 
Търново, BIC код SOMB BGSF. Непарични платежни средства не се приемат. 
 За обекта се допуска и разсрочено плащане при следните условия: начална 
вноска – не по-малка от 30 на сто от достигнатата на търга продажна цена (без ДДС), 
срок за издължаване на остатъка от продажната цена - до 12 месеца, считано от датата 
на сключване на договора, на равни вноски, всяка от които е дължима през не повече от 
шест месеца, считано от предходната вноска по разсроченото плащане. 

7.Срок за оглед на обекта - всеки работен ден и до 12,00 часа на деня, 
предхождащ датата на търга, като в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът 
изтича в последния работен ден, предхождащ датата на търга.  

8. Документи за участие в търга се подават в ст. 419 в сградата на Община 
В. Търново - всеки работен ден и до 17,00 ч. на деня, предхождащ датата на търга, като 
в случай че този ден съвпада с неработен ден, срокът изтича в последния работен ден, 
предхождащ датата на търга. 

9.Възлага на ОбАП да организира приватизационната сделка за обекта по 
установения от закона ред и взетите решения от ВТОбС. 

10.При неявяване на купувачи, повторен търг да се проведе 14 дни след 
датата на търга, при същите условия, като в случай че така определеният ден съвпада с 
неработен ден, търгът ще се проведе в първия следващ работен ден.  

11.В случай на неявяване на купувачи и за обявения повторен търг, да се 
проведат последващи поредни търгове на 28-ия ден след обявената дата за съответния 
повторен търг, при условията на настоящото решение, като в случай че така 
определеният ден съвпада с неработен ден, търгът се провежда в първия следващ 
работен ден. 

 

ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване процедура за 
приватизация на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. 
Къпиново, Вх. № 1492/21.06.2017 г. 
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Откриване процедура за приватизация на 
общински нежилищен имот със стопанско предназначение, представляващ: "Застроен 
УПИ II от кв. 25 по ПУП-ПР на с. Къпиново, заедно с построената в него сграда (бивше 
училище)" - собственост на Община Велико Търново, Вх. № 1492 от 21.06.2017 г. 

Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания.  
Преминаваме към гласуване на предложението по точка 16. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
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Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 721 
 

І. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, чл. 3, ал. 3, т. 2 и чл. 4, ал.4 от 
ЗПСК, Великотърновски общински съвет реши: 

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, представляващ: „Застроен УПИ ІІ-450 от кв.25 по ПУП-ПР 
на с.Къпиново, заедно с построената в него сграда ( бивше училище )” - собственост на 
Община Велико Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването 
на договори с предмет имота по т. 1: за придобиване дялово участие, за наем, за 
съвместна дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични 
задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинската агенция за приватизация да подготви и 
осъществи приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите 
решения от Общинския съвет. 

ІІ. Възлага на общинската администрация при актуализация на 
Инвестиционната програма на Община Велико Търново към обектите с източник на 
финансиране от „Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да бъдат 
включени обекти на територията на с. Къпиново на стойност до 30 % от постъпленията 
от продажбата на описания в раздел І, т.1 имот . 
 
 
ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване процедура за 
приватизация на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. 
Миндя, Вх. № 1493/21.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Откриване процедура за приватизация 
на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1493 от 
21.06.2017 г.  

Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 17 беше поставено на поименно гласуване:  
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
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Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 722 
   

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от  ЗМСМА, чл. 3, ал. 3, т. 2 и чл. 4, ал.4 от 
ЗПСК, Великотърновски общински съвет реши: 

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен имот, със 
стопанско предназначение, представляващ: „Застроен УПИ ІХ - „за обществено 
обслужване”  от кв.16 по ПУП-ПР на с.Миндя, заедно с построената в него сграда 
(бивша кланица )” - собственост на Община Велико Търново. 

2.Забранява извършването на разпоредителни сделки с имота, сключването 
на договори с предмет имота по т. 1: за придобиване дялово участие, за наем, за 
съвместна дейност, за кредит, за обезпечаване на вземания и поемане на менителнични 
задължения, освен с разрешение на Общинския съвет. 

3.Възлага на Общинската агенция за приватизация да подготви и 
осъществи приватизационната сделка за имота по установения от закона ред и приетите 
решения от Общинския съвет. 

ІІ. Възлага на общинската администрация при актуализация на 
Инвестиционната програма на Община Велико Търново към обектите с източник на 
финансиране от „Специален фонд за инвестиции и дълготрайни активи” да бъдат 
включени обекти на територията на с. Миндя на стойност до 30 % от постъпленията от 
продажбата на описания в раздел І, т.1 имот . 
 

ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Учредяване на безвъзмездно право на 
прокарване и безвъзмездно право на строеж върху общински имоти в полза на 
Държавата, Вх. № 1473/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Учредяване на безвъзмездно право на 
прокарване и безвъзмездно право на строеж върху общински имоти в полза на 
държавата, Вх. № 1473 от 16.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. Давам 
думата за изказвания по предложението. 

Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”.  
Предложението по точка 18 беше поставено на поименно гласуване:   
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-
Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван 
Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен 
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Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, 
Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев 
Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко 
Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, 
Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 723 
  

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.193 ал.4 от ЗУТ и във връзка 
с реконструиране на инженерни мрежи при изграждането на обект: Път ІІ-55 „Велико 
Търново-Гурково” от км 11+170 до км 31+561 – реконструкция на техническа 
инфраструктура, Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване на 
безвъзмездно право на прокарване в полза на Държавата/Агенция «Пътна 
инфраструктура» /АПИ/ на отклонения от общи мрежи и съоръжения на техническата 
инфраструктура през общински поземлени имоти в съответствие с одобрения ПУП – 
парцеларен план, както следва: 

 

с. Габровци 
     

       
Имот Вид на Начин на 

трайно Засягаща 
се площ 

/дка/ 
Вид собственост Вид на инж. 

мрежа № територията ползване ( НТП 
) 

1250  Селско ст. Др. сел.ст.тер. 0,015  смесена 
ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО  
ТТ кабел 

73002  Селско ст. Нива 0,038  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ ТТ кабел 

637  Селско ст. Полски път 0,003  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 
ТТ кабел 

       с. Големаните  
     

       
Имот Вид на Начин на 

трайно Засягаща 
се площ 

/дка/ 
Вид собственост Вид на инж. 

мрежа № територията ползване ( НТП 
) 

1294  Селско ст. Пасище с 
храсти 0,035  стоп.от 

общ. 
Земи по чл.19 от 

ЗСПЗЗ ТТ кабел 

       с.Вонеща вода 
            

Имот Вид на Начин на 
трайно Засягаща 

се площ 
/дка/ 

Вид собственост Вид на инж. 
мрежа № територията ползване ( НТП 

) 

232005  Селско ст. Пасище, мера 0,033  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ водопровод 

44005  Селско ст. Гора в зем. земи 0,231  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ водопровод 
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Имот Вид на Начин на 
трайно Засягаща 

се площ 
/дка/ 

Вид собственост Вид на инж. 
мрежа № територията ползване ( НТП 

) 

44005  Селско ст. Гора в зем. земи 0,005  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ 

шахта на 
водопровод 

        с.Райковци 
            

Имот Вид на Начин на 
трайно Засягаща 

се площ 
/дка/ 

Вид собственост Вид на инж. 
мрежа № територията ползване ( НТП 

) 

51008  Селско ст. Изоставена 
нива 0,144  общинска 

(ч) 
КМЕТСТВО В 
С.РАЙКОВЦИ 

ел. провод 
20 кв 

       с.Въглевци   
     

       
Имот Вид на Начин на 

трайно Засягаща 
се площ 

/дка/ 
Вид собственост Вид на инж. 

мрежа № територията ползване ( НТП 
) 

765  Селско ст. Полски път 0,025  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 
водопровод 

1129  Селско ст. Дере 0,006  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 
водопровод 

1156  Селско ст. Полски път 0,060  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 
водопровод 

51002  Селско ст. Изоставена 
нива 0,104  стоп.от 

общ. 
Земи по чл.19 от 

ЗСПЗЗ 
ел. провод 

20 кв 

110012  Селско ст. Овощна 
градина 0,017  стоп.от 

общ. 
Земи по чл.19 от 

ЗСПЗЗ 
ел. провод 

20 кв 

1160  Селско ст. Полски път 0,027  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 

ел. провод 
20 кв 

51008  Селско ст. Полски път 0,031  oбщинска 
(п) 

ОБЩИНА 
ВЕЛИКО 

ТЪРНОВО 

ел. провод 
20 кв 

1127  Селско ст. Гора в зем.земи 0,430  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ 

ел. провод 
20 кв 

925  Селско ст. Гора в зем.земи 0,036  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ водопровод 

926  Селско ст. Гора в зем.земи 0,056  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ водопровод 

 

2. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл. 37 ал.5 от Закона за 
общинската собственост, чл.54 ал.5 от НРПУРОИ и във връзка с реконструиране на 
инженерни мрежи при изграждането на обект: Път ІІ-55 „Велико Търново-Гурково” от 
км 11+170 до км 31+561 – реконструкция на техническа инфраструктура, 
Великотърновски общински съвет дава съгласие за учредяване на безвъзмездно право 
на строеж в полза на Държавата/Агенция «Пътна инфраструктура» /АПИ/ върху 
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общински поземлени имоти в съответствие с одобрения ПУП – парцеларен план, както 
следва: 

 

Имот Вид на Начин на 
трайно Засягаща 

се площ 
/дка/ 

Вид собственост Вид на инж. 
мрежа № територията ползване ( НТП 

) 

1127  Селско ст. Гора в зем.земи 0,007  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ 

стъпка на 
ел. провод 

926  Селско ст. Гора в зем.земи 0,005  стоп.от 
общ. 

Земи по чл.19 от 
ЗСПЗЗ 

шахта на 
водопровод 

 
3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново, в изпълнение на 

настоящото Решение да извърши всички необходими фактически и правни действия по 
безвъзмездното учредяване на ограничени вещни права върху имотите в полза на 
Държавата/АПИ. 

 

ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне за безвъзмездно 
ползване на имот частна общинска собственост, гр. В. Търново, Вх.№ 
1458/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предоставяне за безвъзмездно ползване 
на имот, частна общинска собственост, гр. В. Търново, ул. „Никола Габровски" №78 за 
нуждите на офис за водене на военен отчет за община Велико Търново. Вх.№ 1458 от 
12.06.2017 г.  

ПК по ОС приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението.   
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението по точка 19 беше поставено на поименно гласуване:    
Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 724 
   

І. На основание чл. 39 ал. 4 от Закона за общинска собственост и чл. 59 ал.1 
и ал. 3 т. 1 и ал. 4 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество и във връзка с писмо вх. № 48-72-2/02.12.2016 от Военно 
окръжие Велико Търново, Великотърновски общински съвет дава съгласие за 
предоставяне на право за безвъзмездно ползване на част от имот общинска 
собственост, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Никола Габровски” № 78 /сграда 
БКС/, представляващ едно помещение – стая 505 на пети етаж, с площ от 20,00 кв.м., на 
Военно окръжие Велико Търново за нуждите на офис за водене на военен отчет за 
община Велико Търново. 

 ІІ. Възлага на Кмета на Общината да сключи договор за безвъзмездно 
ползване на имота за срок от 5 /пет/ години при спазване на разпоредбите на Закона за 
общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на безвъзмездно право на 
управление върху недвижими имоти общинска собственост, гр. Велико Търново, 
Вх. № 1482/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предоставяне на безвъзмездно право на 
управление върху недвижими имоти, общинска собственост за срок от 10 години на 
Национален литературен музей, гр. Велико Търново, Вх. № 1482 от 16.06.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по ОНК приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Преминаваме към гласуване на предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
 Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.    

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 725 
 

1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл. 12 ал.3 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет предоставя безвъзмездно за управление за срок от 10 
/десет/ години на Национален литературен музей, БУЛСТАТ 000674807, с адрес гр. 
София, ул. „Г. С. Раковски” №138, представляван от Пламен Димитров Георгиев – 
Директор, върху недвижими имоти публична общинска собственост, както следва: 

 - Недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико 
Търново, ул. „Никола Златарски” № 20, актувана с акт за публична общинска 
собственост № 6355/07.06.2017 г., а именно: поземлен имот с идентификатор 
№10447.508.428 /едно нула четири четири седем точка пет нула осем точка четири две 
осем/ по Кадастралната карта на гр. Велико Търново, с площ от 77 кв.м. /седемдесет и 
седем квадратни метра/, с начин на трайно ползване: ниско застрояване, а по ПУП – ПР 
на гр. Велико Търново представляващ бивш ПИ 757 /седемстотин петдесет и седем/ от 
кв.277 /двеста седемдесет и седем/, заедно с построените в него сгради: Къща-музей 
„Емилиян Станев“, представляваща сграда с идентификатор №10447.508.428.1 /едно 
нула четири четири седем точка пет нула осем точка четири две осем точка едно/ по 
Кадастралната карта на гр. Велико Търново, масивна конструкция, на три етажа, 
построена през 1982 г., със ЗП 45 кв.м /четиридесет и пет квадратни метра/, с 
предназначение: сграда за култура и изкуство, състояща се от: сутерен – стълбище, 
маза, склад, тоалетна с умивалня; първи етаж –  фоайе, помещение за ел. табло, 
стълбище, изложбена зала с връзка към помещение за кино - кабина; втори етаж – 
стълбище, изложбена зала; трети етаж - стълбище, изложбена зала; Сграда с 
идентификатор 10447.508.428.2 /едно нула четири четири седем точка пет нула осем 
точка четири две осем точка две/ по Кадастралната карта на гр. Велико Търново, с 
предназначение: сграда за култура и изкуство, със ЗП 13 кв.м. /тринадесет квадратни 
метра/, масивна конструкция, на един етаж, построена 1982 г., състояща се от 
помещение за кино – кабина.  

 - Недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр.Велико 
Търново, ул. „Никола Златарски” № 25, актувана с акт за публична общинска 
собственост № 6354/07.06.2017 г., а именно: поземлен имот с идентификатор 
№10447.508.358 /едно нула четири четири седем точка пет нула осем точка три пет 
осем/ по Кадастралната карта на гр. Велико Търново, с площ от 40 кв.м. /четиридесет 
квадратни метра/, с начин на трайно ползване: ниско застрояване, а по ПУП – ПР на гр. 
Велико Търново представляващ УПИ II – 1417 /две римско за имот хиляда 
четиристотин и седемнадесет/ от кв.292 /двеста деветдесет и две/, заедно с построената 
в имота Административна сграда към Къща-музей „Емилиян Станев“ с идентификатор 
№10447.508.358.1 /едно нула четири четири седем точка пет нула осем точка три пет 
осем точка едно/, масивна конструкция, на три етажа, построена през 1985 г., със ЗП в 
размер на 40 кв.м. /четиридесет квадратни метра/, с предназначение: сграда за култура 
и изкуство, състояща се от: първи етаж – фоайе, канцелария, помещение-библиотека; 
втори етаж – стълбище, коридор, стая, стая с кухненски бокс, тоалетна, тераса; трети 
етаж – стълбище, коридор, стая, стая с кухненски офис, тоалетна, тераса.  

 Описаните недвижими имоти се предоставят на  Национален литературен 
музей, БУЛСТАТ 000674807, с адрес гр. София, ул. „Г. С. Раковски” №138, 
представляван от Пламен Димитров Георгиев – Директор за нуждите на Къща музей 
„Емилиян Станев“ гр. Велико Търново. 

2. Всички консумативни разходи по ползване на предоставените части от 
сградата /електричество, вода, отопление, телефон, такса битови отпадъци и др./, са за 
сметка на Национален литературен музей, БУЛСТАТ 000674807, с адрес гр. София, ул. 
„Г. С. Раковски” №138, представляван от Пламен Димитров Георгиев – Директор. 
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3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по изпълнение на настоящото решение, 
съгласно разпоредбите на действащото законодателство. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл. 15, 
ал.3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 1475/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварителен договор по чл. 15, ал.3 
и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 1475 от 16.06.2017 г. 

 ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението 
Гласуването е  поименно с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: 
Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева 
Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян 
Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, 
Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов 
Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен 
Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, 
Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 726 
 
 1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.6 ал.1 и ал.3 от ЗОС и чл.2 
ал.3 от НРПУРОИ, Великотърновски общински съвет дава съгласие общинска земя с 
обща площ от 58 кв.м., попадаща в новообразувани УПИ ХХVI „за обществено 
жилищно строителство“ и УПИ ХХVII „за жилищно строителство“ от кв. 106, да бъде 
обявена за частна общинска собственост. 

2. На основание чл. 21 ал.1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 15, ал. 3 и ал. 5 от Закона за 
устройство на територията, чл. 42 и чл. 43, ал.1 и ал.2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие за сключване на предварителен договор за прехвърляне 
правото на собственост върху част от имот в обхвата на разработка, приета с Решение 
№45 по протокол №4 от 01.06.2016 г. на Експертен съвет по устройство на територията 
при Община Велико Търново, като: 

2.1. Община Велико Търново прехвърля на „РЕЙ-БИ-АС 
СТРОЙЕКСПОРТ” ЕООД със седалище и адрес на управление гр. Велико Търново, ул. 
„Юрий Гагарин” №4, представлявано от Рейхат Бедриев Рюстемов,  правото на 
собственост върху общинска земя с обща площ от 58 кв.м., представляваща: 20 кв.м. от 
УПИ ІV-3206, 9 кв.м. от улична регулация и 29 кв.м. от ПИ №10447.513.185, която 
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съгласно ЧИ на ПУП-ПРЗ попада в новообразувани УПИ ХХVI „за обществено 
жилищно строителство“ и УПИ ХХVII „за жилищно строителство“ от кв. 106 по плана 
на гр. Велико Търново, срещу актуална пазарна цена, определена от оценител на имоти, 
в размер на 11 995 лева без начислен ДДС;  

2.2. От своя страна, „РЕЙ-БИ-АС СТРОЙЕКСПОРТ” ЕООД със седалище 
и адрес на управление гр. Велико Търново, ул. „Юрий Гагарин” №4, представлявано от 
Рейхат Бедриев Рюстемов прехвърля на  Община Велико Търново правото на 
собственост върху земя частна собственост с обща площ от 26 кв.м., представляваща: 
части от УПИ ІII-3205 „за обществено жилищно строителство“, която съгласно ЧИ на 
ПУП-ПРЗ попада в в общински имоти – 14 кв.м. в улична регулация и 12 кв.м. в УПИ 
ІV-3206 от кв. 106 по плана на гр. Велико Търново, срещу актуална пазарна цена, 
определена от оценител на имоти, в размер на 5 377 лева без начислен ДДС; 

2.3. Всички разноски по сключване на сделката – доплащане с цел 
уравняване стойността на имотите, предмет на прехвърлителната сделка, ДДС, местен 
данък, такса по чл.56а от НОАМТЦУ, такса вписване, стойност на изготвените 
експертни оценки и др., са за сметка на „РЕЙ-БИ-АС СТРОЙЕКСПОРТ” ЕООД със 
седалище и адрес на управление гр. Велико Търново, ул. „Юрий Гагарин” №4, 
представлявано от Рейхат Бедриев Рюстемов. 

3. Възлага на Кмета на ОБЩИНА ВЕЛИКО ТЪРНОВО да сключи 
предварителен договор на основание чл.15 ал.3 и ал.5 от ЗУТ, а след влизане в сила на 
проекта за ЧИ на ПУП-ПРЗ – да сключи окончателен договор за прехвърляне правото 
на собственост върху части от имоти.  
 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 
чрез продажба, с. Хотница, Вх. № 1460/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, общинско място с площ от 960 кв.м., с. Хотница, Вх. № 1460 от 12.06.2017 г.  

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Кметът на с. Хотница  е дал положително становище.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване:   
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: 
За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов 
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Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 727 
 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 
т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

 - общинско място с площ от 960 /деветстотин и шестдесет/ кв.м., актувано 
с акт за частна общинска собственост №6337/19.04.2017 г., представляващо 960/1960 
идеални части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот ІV-665 
/четири римско за имот шестстотин шестдесет и пет/, целият с площ от 1 960 /хиляда 
деветстотин и шестдесет/ кв.м., от строителен квартал 12 /дванадесет/ по плана на с. 
Хотница, община Велико Търново, останалата част от който е собственост на Петър 
Василев Василев с адрес гр. Елена, ул. „Стоян Михайловски” №89. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от оценител 
на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 960 /деветстотин и шестдесет/ 
кв.м., актувано с акт за частна общинска собственост №6337/19.04.2017 г., 
представляващо 960/1960 идеални части от недвижим имот, представляващ урегулиран 
поземлен имот ІV-665 /четири римско за имот шестстотин шестдесет и пет/, целият с 
площ от 1 960 /хиляда деветстотин и шестдесет/ кв.м., от строителен квартал 12 
/дванадесет/ по плана на с. Хотница, община Велико Търново, в размер на 4 300 /четири 
хиляди и триста/ лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на 
Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC 
SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо 
присъщи разходи по сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен 
данък, стойност на експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Петър Василев 
Василев с адрес гр. Елена, ул. „Стоян Михайловски” №89. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост 
чрез доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 1474/16.06.2017г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез 
доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 1474 от 16.06.2017г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Кметът на с. Никюп има положително становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма. 
Гласуваме предложението. 
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението по точка 23 беше подложено на поименно гласуване:   



Протокол № 29  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.06.2017 год 
 

38 
 

Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 
Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов 
Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 728 
 

1.  На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.1 от ЗОС, 
чл.49 ал.1 т.1 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с 
общинско имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване 
на съществуваща съсобственост чрез доброволна делба на недвижим имот, както 
следва:  

1.1. В дял на Частна земеделска кооперация „Плодородие“ с. Никюп, ЕИК 
814227432, представлявана от председателя Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх 
и постоянен адрес с. Никюп – САМО 742/2200 /седемстотин четиридесет и две върху 
две хиляди и двеста/ идеални части от УПИ I /урегулиран поземлен имот едно римско/ 
от строителен квартал 46 /четиридесет и шест/ по плана на с. Никюп, община Велико 
Търново, заедно с целия ресторант, разположен на партерен етаж, състоящ се от – зала, 
склад, умивалня, кухня с три склада към нея, фоайе и тоалетна с умивалня и 
прилежащия към него складов сутерен от построената в имота двуетажна търговска 
сграда; на стойност в размер на 34 900 лв. /тридесет и четири хиляди и деветстотин 
лева/ без начислен ДДС, определена с протокол за експертна оценка на „Инвестстрой-
92“ ЕООД; 

1.2. В дял на Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх и постоянен адрес 
с. Никюп – САМО 742/2200 /седемстотин четиридесет и две върху две хиляди и двеста/ 
идеални части от УПИ I /урегулиран поземлен имот едно римско/ от строителен 
квартал 46 /четиридесет и шест/ по плана на с. Никюп, община Велико Търново, заедно 
с целия магазин, разположен на първи етаж /по документи за собственост, а на място 
втори етаж/, състоящ се от – търговска зала, два склада, стълбищна клетка от 
построената в имота двуетажна търговска сграда; на стойност в размер на 23 700 лв. 
/двадесет и три хиляди и седемстотин лева/ без начислен ДДС, определена с протокол 
за експертна оценка на „Инвестстрой-92“ ЕООД; 

1.3. В дял на Община Велико Търново, БУЛСТАТ 000133634, 
представлявана от Кмета на Общината инж. Даниел Димитров Панов – САМО 36,20% 
/тридесет и шест цяло и двадесет стотни процента/ идеални части от УПИ I /урегулиран 
поземлен имот едно римско/ от строителен квартал 46 /четиридесет и шест/ по плана на 
с. Никюп, община Велико Търново, заедно с целия магазин, разположен на партерен 
етаж, състоящ се от – зала, склад с тоалетна, склад-стоковед и стълбищна клетка и 
прилежащия към него складов сутерен от построената в имота двуетажна търговска 
сграда, като стълбищната клетка ще бъде общоползвана част за всички собственици; на 
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стойност в размер на 25 200 лв. /двадесет и пет хиляди и двеста лева/ без начислен 
ДДС, определена с протокол за експертна оценка на „Инвестстрой-92“ ЕООД. 

2. Частна земеделска кооперация „Плодородие“ с. Никюп, ЕИК 814227432, 
представлявана от председателя Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх и постоянен 
адрес с. Никюп, дължи доплащане с цел уравняване дела на Община Велико Търново, в 
размер на 2 119 лв. /две хиляди сто и деветнадесет/ лева без начислен ДДС, които 
следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико Търново IBAN BG43 SОMB 
9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при „Общинска банка” АД клон Велико 
Търново. Всички необходимо присъщи разходи по сделката – данък добавена стойност, 
режийни разноски, местен данък, стойност на експертната оценка, такса вписване, са за 
сметка на Частна земеделска кооперация „Плодородие“ с. Никюп, ЕИК 814227432, 
представлявана от председателя Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх и постоянен 
адрес с. Никюп. 

3. Всички действия в изпълнение на разпоредбите на Закона за устройство 
на територията и Наредбите към него – реално разделяне на частите на сградата, 
обособяване на отделни входове и други, са задължение и са за сметка на Частна 
земеделска кооперация „Плодородие“ с. Никюп, ЕИК 814227432, представлявана от 
председателя Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх и постоянен адрес с. Никюп и 
Николай Илиев Николов, ЕГН хххххххххх и постоянен адрес с. Никюп 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество.  

 

ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на 
съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 1476/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, с. Беляковец, Вх. № 1476 от 16.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.  
Има положително становище на кмета на с. Беляковец.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания.  
Поставям на гласуване предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
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За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 729 
 

1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 
т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  

 - общинско място с площ от 500 /петстотин/ кв.м., актувано с акт за 
частна общинска собственост №6335/12.04.2017 г., представляващо 500/1470 идеални 
части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот IХ-638 /девет 
римско за имот шестстотин тридесет и осем/, целият с площ от 1 470 /хиляда 
четиристотин и седемдесет/ кв.м., от строителен квартал 53 /петдесет и три/ по плана на 
с. Беляковец, община Велико Търново, останалата част от който е собственост на 
Симеон Пламенов Петров и Галин Пламенов Петров, двамата с адрес гр. Велико 
Търново, ул. „България” №16А. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от 
оценител на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 500 /петстотин/ кв.м., 
актувано с акт за частна общинска собственост №6335/12.04.2017 г., представляващо 
500/1470 идеални части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот 
IХ-638 /девет римско за имот шестстотин тридесет и осем/, целият с площ от 1 470 
/хиляда четиристотин и седемдесет/ кв.м., от строителен квартал 53 /петдесет и три/ по 
плана на с. Беляковец, община Велико Търново, в размер на 5 300 /пет хиляди и триста/ 
лева без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико 
Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при 
„Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи по 
сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен данък, стойност на 
експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Симеон Пламенов Петров и Галин 
Пламенов Петров, двамата с адрес гр. Велико Търново, ул. „България” №16А. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество. 
 
 
ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, с. Беляковец, Вх. № 1477/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез 
продажба, с. Беляковец, Вх. № 1477 от 16.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението. 
Има положително становище на кмета на с. Беляковец.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Преминаваме към гласуване.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”.  
Предложението беше поставено на поименно гласуване: 
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Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 
Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова 
Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди 
Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: 
За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова 
Недева: За. 

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 730 
 
  1. На основание чл. 21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.36 ал.1 т.2 от ЗОС, чл.49 ал.1 
т.3 от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане с общинско 
имущество, Великотърновски общински съвет дава съгласие за прекратяване на 
съществуваща съсобственост чрез продажба на общинската част от недвижим имот:  
 - общинско място с площ от 500 /петстотин/ кв.м., актувано с акт за частна 
общинска собственост №6334/12.04.2017 г., представляващо 500/1290 идеални части от 
недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот Х-638 /десет римско за имот 
шестстотин тридесет и осем/, целият с площ от 1 290 /хиляда двеста и деветдесет/ кв.м., 
от строителен квартал 53 /петдесет и три/ по плана на с. Беляковец, община Велико 
Търново, останалата част от който е собственост на Симеон Пламенов Петров и Галин 
Пламенов Петров, двамата с адрес гр. Велико Търново, ул. „България” №16А. 

2. Определя стойност въз основа експертната оценка,  изготвена от 
оценител на недвижими имоти,  за общинско място с площ от 500 /петстотин/ кв.м., 
актувано с акт за частна общинска собственост №6334/12.04.2017 г., представляващо 
500/1290 идеални части от недвижим имот, представляващ урегулиран поземлен имот 
Х-638 /десет римско за имот шестстотин тридесет и осем/, целият с площ от 1 290 
/хиляда двеста и деветдесет/ кв.м., от строителен квартал 53 /петдесет и три/ по плана 
на с. Беляковец, община Велико Търново, в размер на 5 300 /пет хиляди и триста/ лева 
без начислен ДДС, които следва да бъдат заплатени по сметка на Община Велико 
Търново IBAN BG43 SОMB 9130 8424761244 код 44 56 00 BIC SOMBBGSF при 
„Общинска банка” АД клон Велико Търново. Всички необходимо присъщи разходи по 
сделката – данък добавена стойност, режийни разноски, местен данък, стойност на 
експертната оценка, такса вписване, са за сметка на Симеон Пламенов Петров и Галин 
Пламенов Петров, двамата с адрес гр. Велико Търново, ул. „България” №16А. 

3. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да извърши необходимите 
действия по прекратяване на съсобствеността в съответствие с разпоредбите на Закона 
за общинската собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество.  
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ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда 
на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 1461/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал.1 от Закона  за опазване на земеделските земи, с. Леденик, Вх. № 1461 от 
12.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението 
Кметът на с. Леденик има положително становище.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания. 
Поставям на гласуване предложението по точка 26.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза 

Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 731 
 
  1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имот публична общинска собственост, както следва:  
 - поземлен имот №43253.0.325 по КВС на землище с. Леденик, община 
Велико Търново, вид територия: транспорт; трайно предназначение: земеделска 
територия; НТП: местен път; дължина на трасето на линейния обект – ел. кабел 20 kV и 
водопровод в засегнатия имот – 15,37 л.м. и 338,00  л.м., площ на сервитута в 
засегнатия имот – 30,74 кв.м. и 1352,00 кв.м.;  
 - поземлен имот №43253.0.306 по КВС на землище с. Леденик, община 
Велико Търново, вид територия: транспорт; трайно предназначение: земеделска 
територия; НТП: местен път; дължина на трасето на линейния обект – ел. кабел 20 kV и 
водопровод в засегнатия имот – 93,38 л.м. и 56,00  л.м., площ на сервитута в засегнатия 
имот – 186,76  кв.м. и 224,00 кв.м.;  
 - поземлен имот №43253.58.11 по КВС на землище с. Леденик, община 
Велико Търново, вид територия: селско стопанство; трайно предназначение: земеделска 
територия; НТП: полски път; дължина на трасето на линейния обект – ел. кабел 20 kV и 
водопровод в засегнатия имот – 6,26 л.м. и 1,00  л.м., площ на сервитута в засегнатия 
имот – 12,52 кв.м. и 4,00 кв.м.;  
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 във връзка с проект за подробен устройствен план – план за регулация и 
застрояване, план-схема за електрозахранване към ПУП-ПРЗ и парцеларен план за 
външно електрозахранване в ПИ №43253.58.17 по КВС на землище с. Леденик, 
местност „Бамбалово дере“, община Велико Търново. 
 Проектът е разгледан и приет с решение № 38А по протокол №3 от 
21.03.2017 г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико 
Търново.  
 Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 
сила на решението на Комисията за земеделските земи. 

 2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 
ограничени вещни права на „Пират“ ЕООД гр. Велико Търново, ул. „Кирил и Методий“ 
№5, представлявано от Стефан Атанасов Атанасов, върху имотите по т.1, след влизане 
в сила на ПУП. 
 3. „Пират“ ЕООД гр. Велико Търново, ул. „Кирил и Методий“ №5, 
представлявано от Стефан Атанасов Атанасов, да извърши за своя сметка процедурите 
по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след влизането в сила 
на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на предназначението на 
земята. 

 

ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда 
на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, гр. В. Търново, Вх. № 1462/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие по реда на чл. 
29, ал.1 от Закона  за опазване на земеделските земи, гр. В. Търново, Вх. № 1462 от 
12.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. Давам 
думата за изказвания по предложението.   

Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението по точка 27.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, 
Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, 
Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо 
Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, 
Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: 
За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов 
Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай 
Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, 
Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: 
За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
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РЕШЕНИЕ № 732 
 
 1. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА и чл.29 ал.1 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за промяна 
предназначението на части от имот публична общинска собственост, както следва:  
 - поземлен имот №10447.520.1351 по Кадастралната карта и кадастралните 
регистри на землище гр. Велико Търново, вид територия: селско стопанство; трайно 
предназначение: земеделска територия; НТП: полски път; дължина на трасето на 
линейния обект в засегнатия имот – 197,80 л.м., площ на сервитута в засегнатия имот – 
няма;  
 във връзка с проект за подробен устройствен план – парцеларен план за 
външно електрозахранване в ПИ №10447.520.3889 по Кадастралната карта и 
кадастралните регистри на гр. Велико Търново. 
 Проектът е разгледан и приет с решение № 60 по протокол №5 от 
26.04.2017 г. на Експертен съвет по устройство на територията при Община Велико 
Търново.  
 Определя срок на валидност на предварителното съгласие - до влизане в 
сила на решението на Комисията за земеделските земи. 

2. На основание чл.21 ал.1 т.8 от ЗМСМА, чл.29 ал.3 от ЗОЗЗ, 
Великотърновски общински съвет дава предварително съгласие за учредяване на 
ограничени вещни права на Красимир Николов Калчев от гр. Велико Търново, ул. 
„Баба Мота“ №15, ет.7, ап.13 и Веска Нейкова Калчева от гр. Велико Търново, ул. 
„Баба Мота“ №15, ет.7, ап.15, чрез пълномощник  Драгомир Събев Йосифов, върху 
имотите по т.1, след влизане в сила на ПУП. 
 3. Красимир Николов Калчев от гр. Велико Търново, ул. „Баба Мота“ №15, 
ет.7, ап.13 и Веска Нейкова Калчева от гр. Велико Търново, ул. „Баба Мота“ №15, ет.7, 
ап.15, чрез пълномощник  Драгомир Събев Йосифов, да извърши за своя сметка 
процедурите по ЗОЗЗ за утвърждаване на площадка /трасе/ на обекта по т.1, а след 
влизането в сила на ПУП и учредяването на правата по т.2 – и по промяната на 
предназначението на земята. 
 

ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, Вх. № 1457/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Публичен търг с тайно наддаване за 
продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, Вх. № 1457 от 12.06.2017 г. 

ПК по ОС приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. Преминаваме към гласуване.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
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Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: Въздържал се, Николен Веселинов 
Стойнов: За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен 
Върбанов Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 733 
  

 1. На основание чл. 21, ал. 1, т. 23 от ЗМСМА и чл. 8, ал. 9 от ЗОС, 
Великотърновски общински съвет включва в Годишната програма за управление и 
разпореждане с имоти общинска собственост за 2017 г. недвижим имот частна 
общинска собственост: 
 - недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико 
Търново, ул. „Въстаническа“ №73, етаж 1, ап.1 от триетажна сграда, масивна 
конструкция, построена 1988 г., представляващ: Самостоятелен обект в сграда №1, 
разположена в поземлен имот с идентификатор №10447.508.437 по Кадастрална карта 
на гр. Велико Търново, а именно: Апартамент с идентификатор №10447.508.437.1.1, с 
площ от 44,15 кв.м., състоящ се от стая, кухня, баня-тоалетна и коридор, заедно с 
избено помещение със светла площ от 6,91 кв.м. и 28,42% идеални части от общите 
части на сградата, построена при отстъпено право на строеж.  

2. На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, чл. 35, ал. 1 от ЗОС, чл. 39, 
ал. 1 във връзка с чл. 96 ал.1 от Наредбата за реда за придобиване, управление и 
разпореждане с общинско имущество, Великотърновски общински съвет и чл.46 ал.1 
т.3 от Наредбата за реда и условията за установяване на жилищни нужди, настаняване и 
продажба на общински жилища, Великотърновски общински съвет дава съгласие да 
бъдат обявени публични търгове с тайно наддаване за продажба на недвижим имот 
частна общинска собственост, както следва: 
 - недвижим имот, находящ се в урбанизираната територия на гр. Велико 
Търново, ул. „Въстаническа“ №73, етаж 1, ап.1 от триетажна сграда, масивна 
конструкция, построена 1988 г., представляващ: Самостоятелен обект в сграда №1, 
разположена в поземлен имот с идентификатор №10447.508.437 по Кадастрална карта 
на гр. Велико Търново, а именно: Апартамент с идентификатор №10447.508.437.1.1, с 
площ от 44,15 кв.м., състоящ се от стая, кухня, баня-тоалетна и коридор, заедно с 
избено помещение със светла площ от 6,91 кв.м. и 28,42% идеални части от общите 
части на сградата, построена при отстъпено право на строеж, актуван с АОС № 
6280/19.09.2016 г.; 

3. Определя начална тръжна цена, въз основа на експертна оценка, 
изготвена от оценител на имоти, регистриран по ЗНО, в размер на 43 200 /четиридесет 
и три хиляди и двеста лева/ без начислен ДДС. 

4. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да осъществи всички 
необходими административни действия по организиране и провеждане на публични 
търгове с тайно наддаване за продажба на имота, съгласно разпоредбите на Закона за 
общинска собственост и Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество. 
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ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на части от 
имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1459/12.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на части от имот 
публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1459 от 12.06.2017 г. 

ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Поставям на гласуване предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 

на съветниците – 19 гласа „за”. 
Предложението беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров 
Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, 
Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, 
Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калина Михайлова Широкова: За, Калоян Славеев 
Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, Мавроди Евстатиев Калейнски: За, Мария 
Кирилова Илчева: За, Мирослав Трифонов Маринов: За, Михаил Стефанов Харалампиев: 
За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: 
За, Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов 
Иванов: За, Стефан Михайлов Стефанов: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, Цветанка 
Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 734 
 
  І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост и чл. 11 ал. 1 предложение първо и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, Великотърновски 
общински съвет дава съгласие за отдаване под наем на части от имот публична 
общинска собственост, намиращ се в гр. Велико Търново, ул. „Филип Тотю” № 18, 
както следва: 
 1. Помещение с обща площ 18,00 кв.м, намиращо се в южната част на 
комплекса и предназначение на отдавания имот- офис. Началната тръжна цена да бъде 
в размер на 160,00 (сто и шестдесет) лева с начислен ДДС на месец. 

2. Помещение с обща площ 18,00 кв.м, намиращо се в южната част на 
комплекса и предназначение на отдавания имот- офис. Началната тръжна цена да бъде 
в размер на 160,00 (сто и шестдесет) лева с начислен ДДС на месец. 
 3. Коридорна площ до 2,00 кв.м, намираща се на входа на 
Административна сграда, в североизточната част на комплекса и предназначение- 
поставяне на автомат за топли напитки. Началната тръжна цена да бъде в размер на 
70,00 (седемдесет) лева с начислен ДДС на месец. 
 4. Коридорна площ до 2,00 кв.м, намираща се във фоайето на комплекса- 
юг и предназначение- поставяне на автомат за продажба на натурални енергийни 
напитки. Началната тръжна цена да бъде в размер на 70,00 (седемдесет) лева с начислен 
ДДС на месец. 
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 ІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публични търгове с явно наддаване за отдаване на имотите под наем при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество. 
 ІІІ. Директорът на ОП „Спортни имоти и прояви” да сключи наемен 
договор със спечелилите участници. 
 
 
ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1478/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот 
публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1478 от 16.06.2017 г.  

ПК по ОС приема предложението с направена поправка на техническа 
грешка в т. I от проекта за решение: „годишна“ да стане „месечна“ конкурсна цена, ПК 
по ОНК не приема предложението. 

Със сигурност трябва да го гласуваме с предложената поправка – не може да 
остане „годишна”. 

Колеги, предлагам да дадем думата на директора на училището – г-жа 
Котларска.  

Г-жа КИНА КОТЛАРСКА – директор на СУ „Емилиян Станев”: Добър 
ден на всички! Уважаеми общински съветници, заставам пред Вас с молба да 
подпомогнете решаването на един проблем, който не е в моите възможности като 
директор на най-голямото училище не само в община Велико Търново, но и в област 
Велико Търново. 

 Става въпрос за храненето на нашите ученици. В момента в училище 
„Емилиян Станев” учат около 1300 ученици, на възраст от 5 до 19 години, на една смяна. 
От малките ученици (разбирайте начален етап – от първи до четвърти клас) на 
целодневно обучение са над 95 %, което прави, заедно с групите за целодневно 
обучение, пети и шести клас, общо около 650 деца в момента, които са сутрин от 8,00, 
вечер до около 17,30 часа в училище. По-голямата част от тях се хранят в училище. На 
една малка част от тях родителите подготвят обед, който те си вземат. По-голямата част 
от тях ползват услугите на нашия стол.  

Малко е сложно да се каже „нашия стол”, защото училището, което е 
строено преди 35 години, някога е поддържало стол, но после, по ред обстоятелства, той 
е престанал да функционира. В момента ние, като училище, ползваме услугите на 
кухнята майка в училище „Патриарх Евтимий”, където се приготвя храната и откъдето 
около 600 порции дневно се докарват в нашето училище. Какъв проблем предизвиква 
това? На първо място, тъй като обемът е сериозен и тъй като броят на децата, които 
трябва да се хранят, е голям, не е възможно да влязат наведнъж в помещението, имаме 
график. Общо-взето храненето се проточва между 11,30 и 14.00 часа. За този времеви 
отрязък храната, която пристига от училище „Патриарх Евтимий”, изстива, въпреки че се 
доставя в термосъдове и въпреки че имам пълното съдействие на колегите директори на 
училище „Патриарх Евтимий” – първоначално г-н Димов, а сега г-жа Петкова, нашето 
училище да получава първо от всички останали доставката, не е възможно да се 
поддържа храната в този вид, в който я получаваме, чак до 14 часа, което води до какво? 
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Децата не я изяждат и съответно родителят, който трябва да е спокоен, че детето му е 
нахранено с нещо топло приготвено, не може така да се случи.  

Вторият момент е свързан с това, че самите условия, в които се хранят 
децата, никак не са приветливи, за да не кажа друга дума. Имаме две предписания от 
РЗИ, последното от които е дефинитивно, т.е. окончателно, и което изисква от нас да 
направим вътрешен ремонт на помещението. Мазилката е опадала, очукана, дограмите са 
стари; никак не е приветливо и може да е всичко друго, само не и място за храна. 
Разбира се, че училище „Емилиян Станев” има някакъв ресурс във вътрешния си 
бюджет, но ако питате мен, къде съм го насочила дотук за пет години, откакто съм 
директор – насочих го към тоалетните. Вижда ми се по-важно детето да не се стиска, а да 
може спокойно да отиде до тоалетната, след като цял ден е там. Така че, от една страна, 
училището няма ресурс да се справи с предписанието, от друга страна, качеството на 
храната не е такова, каквото го очакваме, поради обективни обстоятелства.  

Имах още от преди две години настойчиво предложение, отправено от 
страна на родителите и коментирано на заседание на Училищното настоятелство. Тогава 
може би не ни достигнаха сили, смелост, пък и не бяхме много наясно как стоят нещата, 
за да направим това конкретно предложение. Може би ме подтикна да направя това и 
посещението на група директори, организирано от община Велико Търново миналата 
година за обмяна на опит в Бургас, където по подобен начин се действа с ученическите 
столове.  

Накратко казано, след като поставих въпроса на обсъждане и в Обществения 
съвет в края на месец март 2016 г. и протоколът от това обсъждане и заседание е на сайта 
на училището, както е редно, написах едно мотивирано предложение. Идеята е следната; 
пак казвам: тя работи в Бургас, който не е малък град на фона на размерите на Търново: 
да бъде отдаден по законоустановения ред столът за срок не по-малък от пет години, 
като наемът от първата година или първите няколко месеца (това ще преценят 
Общинският съвет и съответните служби в общината) да бъде поискан от наемателя  
авансово, като бъде вложен в ремонтни дейности, като тези условия бъдат заложени като 
част от договора. Каква точно процедура ще организира общината, как точно ще бъде 
формулирано това нещо, аз  не мога да кажа, тя има достатъчно компетентни служби. 
Идеята е тази: сега да бъде взето решението, да бъде организирана конкурсна процедура 
или търг (не съм наясно със заглавието) през месец юли най-късно, за да може през 
август да приключат ремонтните дела и на 15 септември обновеният стол да поеме 
учениците.  

Естествено че едно такова нещо ще предизвика някакво покачване на цената 
на купона. Предварителните проучвания показват, че е възможно да имаме някакво 
покачване до около 2,50 на хранене. За сведение - в момента цената е 1,80. Имам 
съгласието на Обществения съвет, ако ние се поберем в някакви разумни граници на 
покачване на купона, да подкрепи твърдо предложението.  

Общо-взето, това е, което накратко исках да Ви кажа по случая.  
Готова съм да отговоря  на всякакви въпроси, ако е в моите възможности да 

го направя. 
Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Изказване от Група. Аз искам да направя 

предложение, съобразявайки се с първоначалното предложение на г-жа Котларска, в 
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конкурсната документация и в последвалия договор с наемателя да бъде записана клауза, 
а именно: 12 месечени наема да бъдат платени от наемателя авансово.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Т.е., правите предложение за промяна в 
предложението - не за сметка на наема, а да бъдат предплатени наемите за 12 месеца и 
училището да направи с тях ремонт? 

Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Да, точно така. 
Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Разбира се, че предложението, което 

направи г-жа Котларска, което ще гласуваме след малко, е съвсем резонно и е плод на 
добрите намерения и на ръководството на училището, и на Обществения съвет към 
училището. Аз обаче имам своите притеснения и съм длъжен да ги изкажа пред вас; и 
към г-жа заместник-кмета, и към всички останали. Тази функция - храненето на децата, е 
общинска функция и работи от години. Първото ми притеснение е, че въвеждайки 
хранене в едно от големите училища, ще има трус в тази функция и е логично останалите 
училища също да поискат такова нещо. Разбира се, че ремонтът трябва да бъде направен, 
разбира се, че децата трябва да бъдат хранени добре. 600 деца трудно могат да бъдат 
хранени само с топла храна, приготвена на момента. Дали е приготвена два или три часа 
предварително, мисля, че това не е достатъчен мотив.  

Второто ми, по-основателното ми притеснение, може би е: Това ще бъде 
открит конкурс; какви ще бъдат изискванията към кандидатите; а ако не се яви подходящ 
кандидат? В смисъл: ние нямаме видимост какви кандидати допускаме. Тук става въпрос 
за хранене на деца. Ако се случи нещо, отговорността ще падне не само върху избрания 
кандидат, а ще падне и върху нас, че сме го допуснали. Пак казвам: функцията за 
храненето на децата е общинска и ние носим пълната отговорност.  

Няма да продължавам нататък, за да не излезе, че искам да обърна вота и 
искам да ви призова да гласувате „против”. Лично аз ще се въздържа по тези причини, но 
нека да го направим с мисъл. Вярно, че не търпи отлагане, вярно, че септември месец не 
е толкова далече, но пак казвам: в желанието си да направим нещо добро, сме бъркали и 
то неведнъж. Да не правим поредната грешка! 

Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Аз искам да репликирам предложението на 
Групата на ГЕРБ. Според мен не е разумно, който и да е наемател, да плати авансово 
вноските, а ремонтът да го извършва някой друг. По-разумно е да се прихванат наемите 
за 12 месеца за сметка на ремонта, защото никой не може да гарантира, ремонтът може 
да излезе и повече. Тогава какво правим? Така че, според мен, както е записано в 
решението, е най-разумният вариант: който и да е наемателят, не плаща 12 месеца наем, 
а за своя сметка извършва ремонт. Може да излезе и по-малко, но той трябва да 
удостовери това с документи. 

Моето предложение е да си остане предложението, което беше „от 6 до 12 
наема”, доколкото си спомням. Но не може един да го взема под наем, той да отговаря за 
качеството, а друг да прави ремонта. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Категорично не съм съгласен с Вас, г-н 
Петров; на никакви юридически аргументи не отговаря Вашето изказване. Може би не 
разбрахте предложението на г-н Марков. Единственото задължение на наемателя е да 
предплати 12 наема. С този ресурс училището вече ще направи процедурата, която ще 
бъде стриктно следена от самото училище и от администрацията, дали е изпълнена по 
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правилата. Когато един наемател направи тази процедура, по-трудно ще стане следенето. 
Според мен, логиката е училището да има правото да направи тези дългосрочни 
ремонти, защото това е негова собственост. И това според мен е по-правилната законова 
възможност. Затова предложението на г-жа Котларска е по-правилното и аз категорично 
подкрепям предложението на колегата Марков от гледна точка на целесъобразност и 
законосъобразност. 

Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Аз мисля, че трябва да започнем оттам: Колко 
средства ни трябват за ремонт на стола? Една количествено-стойностна сметка, за да се 
знае за какво точно става въпрос. Може да не са 24 000, а 26 000 лв. Ще оставим нещо 
недовършено? Не можем да правим компромиси с децата. Не на 15 септември, на 1 
септември столът трябва да бъде готов – ремонтиран, нагласен. Имаме два месеца.  
Докато стартира процедурата и се проведе конкурс, ще ни трябват един-два месеца. 
Конкурсът ще се проведе в края на юли - началото на август. Остава един месец за 
ремонтни дейности. Има технологични срокове, вие го знаете по Наредбата. Аз мисля, че 
общината трябва да се ангажира в момента.  

А ако не се появи наемател, който да даде тези наеми? Въпросът е за 
ремонта на стола; не можем да храним децата в подземията и в мазетата, нали? Затова 
искам да разделим нещата. Ако не се появи наемател, какво правим? Това значи ли, че 
Общината се деангажира изцяло от това нещо. Ако не се появи наемател, какво се 
получава със стола? Добре, храним ги по старата процедура, а ремонта на стола, как го 
правим? Няма наемател, няма ремонт на стола – така излиза в момента. Училището 
казва, че няма средства. Аз искам да гарантираме ремонтът на стола да се извърши до 1 
септември. Дали ще бъде от наемателя, дали ще бъде от училището, дали ще бъде от 
общината, ние трябва да гарантираме на 1 септември столът да е ремонтиран. Ако няма 
наемател, няма да има ремонт на стола. По тази логика така излиза в момента – т.е., ако 
не се намери наемател да внесе 12 наемни вноски; и не е ясно дали парите въобще ще 
стигнат за този ремонт; и времето е късо – има два месеца до септември, при положение 
че тепърва се обявява конкурс. И то не е само за това училище, говоря комплексно, като 
цяло. Питам ви нормално: Ако не се появи нито един наемател, няма да правим ремонт 
на стола? 

Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Най-напред искам да кажа, че ние всички 
тук, както разбирам, сме обединени около основната идея, че трябва да има такъв стол за 
„Емилиян Станев”, което е чудесно.  

Не се чувствам достатъчно компетентен по строително-монтажните работи, 
за да кажа кой от двата метода ще бъде по-лесен, но искам да напомня, че освен 
строителството и парите, които трябва да бъдат, за да бъде един стол, и то за деца от 
определена възраст, има БДС, който гласи какви трябва да бъдат помещенията, какви 
трябва да бъдат хигиенните изисквания; и всички тези процедури има институции, които 
да ги съгласуват.  

Моето предложение е да вземем най-мъдрото решение – това, което ще 
стане най-бързо, най-лесно за самото училище и за децата. 

Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Мисля, че твърде много се фиксирахме върху 
ремонта на помещението. Той така или иначе ще се случи. Г-жа Котларска много ясно го 



Протокол № 29  от заседание на Вeликотърновския общински съвет – 29.06.2017 год 
 

51 
 

заяви; то беше ясно още когато се провеждаха и комисиите - че има предписание на РЗИ 
и няма как да се избяга от такъв ремонт, да се заобиколи процедурата.  

Вижет - 7,15 лв.горе-долу идва началната цена за кв.м, което въобще не е 
малко. Мисля, че общественият интерес в тази част е защитен напълно.  

На следващо място, „Емилиян Станев” е много специфично за управление 
училище предвид огромната материална база, която има. И адмирации към г-жа 
Котларска, която освен тоалетните промени и цялостния облик на училището. Сигурен 
съм, че модернизацията на стола и предоставянето на едно по-добро, по-здравословно 
хранене на децата е част, една следваща стъпка, от нейната успешна управленска 
програма на училище „Емилиян Станев”.  

Разговарял съм с редица родители; моята дъщеря също учи в „Емилиян 
Станев” и зная, че независимо че предлагаме цена не повече от 2,50 за хранене, съм 
сигурен, че броят на децата, които се хранят в стола на училището, ще се увеличи, когато 
срещу тези 2,50 има предоставяне на една адекватна услуга.  

Използвам тази трибуна да заявя, че Групата на  БСП ще подкрепи точката. 
Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Твърде много си насочихме усилията към 

един ремонт. Аз ще се опитам да върна нещата малко по-напред. Ние имаме действаща 
структура, която работи. Както разбирам, тя задоволява в момента, образно казано, 
пазара. И защо изведнъж решаваме, че трябва да правим нещо друго? А какво ще стане с 
това? Ако махнем половината от дейността му, трябва да започнем полека-лека да го 
съкращаваме.  

Нека да си кажем истината в очите! Правим нещо за сметка на друго. Ако 
смятате, че това е редно, подкрепете го! 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще подложа на гласуване 
предложението на г-н Марков и на Група ГЕРБ: в конкурсната документация да бъде 
записана клауза да бъде предплатен 12-месечен наем от наемателя авансово, като 
училището направи ремонта с тях и съответно да бъдат премахнати клаузите за ремонт 
за сметка на наема.  

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: Против, Йорданка 
Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов Велчев: За, 
Мавроди Евстатиев Калейнски: Въздържал се, Мария Кирилова Илчева: Против, Михаил 
Стефанов Харалампиев: За, Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, 
Николен Веселинов Стойнов: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов 
Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Против, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 22 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”.  
Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на 

основното предложение заедно с промяната, предложена от Група ГЕРБ.   
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Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой 
на съветниците – 19 гласа „за”. 

Предложението беше подложено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов 
Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Георги 
Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов Далоолу: За, Даниела 
Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, Жельо Миленов Желев: 
За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: За, Йорданка Георгиева 
Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Мария Кирилова Илчева: Въздържал се, 
Мирослав Трифонов Маринов: Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, Петко Михайлов 
Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: За, Росен Върбанов Иванов: За, Станислав 
Стефанов Рашков: За, Стефан Михайлов Стефанов: Против, Стефан Тодоров Стефанов: 
За, Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За. 

Предложението беше прието с 26 „за”, 2 „против”, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 735 
 

І. На основание чл. 21 ал. 1 т. 8 от ЗМСМА, чл. 14 ал. 7 и 8 от Закона за 
общинска собственост, чл. 11 ал. 1 предложение второ и ал. 2 от Наредбата за реда на 
придобиване, управление и разпореждане с общинско имущество, мотивирано 
предложение вх. № 67-39-15/07.04.2017 год. от Директора на СУ „Емилиян Станев” и 
становище вх. № 80-257-48/17.05.2017 год. на Директор Дирекция „Образование, 
младежки дейности и спорт” при Община Велико Търново, Великотърновски общински 
съвет дава съгласие за отдаване под наем за срок от 5 (пет) години на част имот 
публична общинска собственост, представляващ кухненски блок, намиращ в сграда с 
идентификатор 10447.502.95.4, в гр. Велико Търново, ул. „Мария Габровска” № 1, с 
обща площ 279,82 кв.м при минимална месечна конкурсна цена 2000,00 лв. 
 ІІ. Утвърждава следните конкурсни условия: 

1. Предложена цена, не по-ниска от минималната месечна конкурсна цена. 
 2. Наемателят се задължава да предплати авансово 12 месечни наемни 
вноски, с които СУ „Емилиян Станев“ да извърши ремонтни дейности в имота. 
 Всички СМР да бъдат изпълнени в съответствие с предписание № 
51/13.03.2015 год. на Областна Дирекция по безопасност на храните, в срок, не по- 
късно от 01.10.2017 год. 
 4. Бъдещият наемател се задължава да осигури столовото хранене на 
учениците от СУ „Емилиян Станев” при спазване на всички нормативни изисквания и 
при цена на купон за едно хранене, не по- висока от 2,50 лв. 
 ІІІ. Възлага на Кмета на Община Велико Търново да организира и проведе 
публично оповестен конкурс за отдаване на имота под наем, при условия и ред, 
определени в гл. VІІ от Наредбата за реда на придобиване, управление и разпореждане 
с общинско имущество. 
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ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване ЧИ на ПУП, гр. В. 
Търново, Вх. № 1470/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване Частично изменение на 
ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1470 от 16.06.2017 г. 

ПК по УТТП приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания.  
Подлагам на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”. 

РЕШЕНИЕ № 736 
 
          На основание чл.21, ал.1, т.11 от ЗМСМА и чл.129, ал.1 от ЗУТ, чл.134, 
ал.2 от ЗУТ, във връзка с чл. 134, ал.1 т.1 от ЗУТ и Решение №69 от Протокол №5 от 
26.04.2017 г. на Експертния съвет по устройство на територията,  Великотърновският 
общински съвет одобрява: 
 1. Проект за ЧИ на ПУП – план за регулация за УПИ II-6380,кв.552, УПИ I-
6379, УПИ II-6379, УПИ IV-6379 УПИ V-6379 от кв.553 по плана на гр.Велико Търново 
     - частично закриване на улица с ОКОК 8348- 8362  
     - създаване на нова улица – тупик с ОКОК 8351-8362-8362а по кафявите 
щриховки, линия и цифри  
      - заличава се квартал 553 по плана на гр.Велико Търново 
      - образуват се шест нови урегулирани поземлени имота в кв.552 : УПИ II 6380 
„за жилищно строителство” , УПИ III 6380 „за трафопост”, УПИ IV 6380 „за жилищно 
строителство”, УПИ V 6379 за „жилищно строителство”, УПИ VII 6379 „за жилищно 
строителство”, УПИ VIII 6379 „за жилищно строителство”, съгласно линиите, 
зачеркванията, щриховките, надписи и цифри със зелен цвят 
       - УПИ VI-7302 от кв.553 преминава в кв.552 по плана на гр.Велико Търново 
       2. Проект за ЧИ на ПУП – план за застрояване за новообразуваните УПИ: 
за имотите се определят следните градоустройствени показатели,както следва: 
       - УПИ II 6380 „за жилищно строителство”- височина /Н/- до 15м; плътност на 
застрояване /П застр./- max 60%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 2,5; 
минимална озеленена площ- 20%; начин на застрояване - свързано в два съседни имота, 
линии на застрояване – задължителни. Запазва се новоизграждащата се многофамилна 
жилищна сграда 
        - УПИ III-6380 „за трафопост”- височина /Н/- до 10м; плътност на застрояване /П 
застр./- max 80%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 1,0; минимална озеленена 
площ- 20%; начин на застрояване- свободно 
        - УПИ IV- 6380 „за жилищно строителство”-височина /Н/- до 15м; плътност на 
застрояване /П застр./- max 60%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 2,5; 
минимална озеленена площ- 20%; начин на застрояване- свързано, линии на 
застрояване – ограничителни и задължителни. 
        - УПИ V -6379 за „жилищно строителство”- височина /Н/- до 15м; плътност на 
застрояване /П застр./- max 60%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 2,5; 
минимална озеленена площ- 20%; начин на застрояване- свързано, линии на 
застрояване – ограничителни и задължителни.Запазва се съществуващата жилищна 
сграда  
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        - УПИ VII-6379 „за жилищно строителство” - височина /Н/- до 15м; плътност на 
застрояване /П застр./- max 60%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 2,5; 
минимална озеленена площ- 20%; начин на застрояване- свързано в два съседни имота, 
линии на застрояване – ограничителни  и задължителни. 
       - УПИ VIII- 6379 „за жилищно строителство”- височина /Н/- до 15м; плътност на 
застрояване /П застр./- max 60%; коефициент на интензивност /Кинт/- max 2,5; 
минимална озеленена площ- 20%; начин на застрояване- свободно, линии на 
застрояване – ограничителни и задължителни 
       - План - схеми за водоснабдяване, канализация и електрозахранване на  УПИ II 
6380 „за жилищно строителство” , УПИ III 6380 „за трафопост”, УПИ IV 6380 „за 
жилищно строителство”, УПИ V 6379 за „жилищно строителство”, УПИ VII 6379 „за 
жилищно строителство”, УПИ VIII 6379 „за жилищно строителство”, кв.552 по плана 
на гр.Велико Търново 
       На основание чл.215 ЗУТ решението подлежи на обжалване в 30-дневен 
срок от обнародването в „Държавен вестник” чрез община Велико Търново пред 
Великотърновския административен съд. 
 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване 
на проект за ЧИ на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1479/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване разрешение за изработване на 
проект за Частично изменение на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1479 от 16.06.2017 г. 

ПК по УТТП приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Изказвания няма.  
Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 737 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, заявление с вх. регистрационен индекс 
и дата 94ИИ-4077 - 2/23.02.2017г., писмо с изх. 4965/05.01.2017г. на РИОСВ Велико 
Търново, както и Решение № 58 от Протокол № 5/26.04.2017г. на Експертен съвет по 
устройство на територията при Община Велико Търново, Великотърновският 
общински съвет реши: 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ и 
подписано от възложителите Иванка Иванова Григорова и Ружена Димова Курдова - 
Иванова, собственици на УПИ IV– 63 и УПИ VI – 63,  от кв.17 по плана на с. Къпиново, 
Община Велико Търново. 

2. Разрешава изработване на проект за частично изменение на Подробен 
устройствен план /ПУП/ – План за регулация /ПР/ за  УПИ IV– 63 и УПИ VI – 63 от 
кв.17 и улица с о.т. 45-55 по плана на с.Къпиново, Община Велико Търново, с цел 
частично закриване на улица с о.т. 45 – 55 в участъка, който засяга УПИ VI – 63 и УПИ 
IV – 63 в кв.17 и УПИ VI – 64 от кв.18; обособяване на обръщало в новия участък с 
о.т.45-55а; привеждане на вътрешните регулационни граници между УПИ VI – 64 от 
кв.18, УПИ VI – 63 и УПИ IV – 63 от кв.17 по съществуващите кадастрални граници на 
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място; привеждане на вътрешната регулационна граница между УПИ VI – 63 и УПИ V 
– 62 по съществуващите кадастрални граници на място и преномериране на всички 
урегулирани поземлени имоти в бившия кв. 18. 
   
ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание 
по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, гр. В. 
Търново, Вх. № 1480/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, гр. В. Търново, 
Вх. № 1480 от 16.06.2017 г. 

ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. 
Гласуваме предложението по точка 33. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 

РЕШЕНИЕ № 738 
 

На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, заявление с вх. рег. 
индекс и дата 94 - РР - 736 - 2 от 11.05.2017г. от Красимир Руменов Кънев, гр. Велико 
Търново, ул.”Тодор Иванов” №1, вх. Б и Румен Кръстев Кънев, гр. Велико Търново, 
ул.”Народни Будители” №33, вх. Б, в качеството им на възложители и писмо с изх. № 
290/03.02.2017г., на РИОСВ – Велико Търново, Великотърновският общински съвет 
реши : 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ на 
Красимир Руменов Кънев, гр. Велико Търново, ул.”Тодор Иванов” №1, вх. Б и Румен 
Кръстев Кънев, гр. Велико Търново, ул.”Народни Будители” №33, вх. Б, в качеството 
им на възложители, за изработване на ПУП- ПРЗ за ПИ № 10447.520.702 и ПИ № 
10447.520.2703 по КК и КР на гр. Велико Търново, местност „Козлуджа“, Община 
Велико Търново, с цел обединяване на имотите в един общ и създаване на 
градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерения чрез промяна 
на предназначението на имота от земеделска земя с начин на трайно ползване „друг вид 
нива” в имот за „вилна зона”- Ов. 

2. Дава разрешение за изработване на ПУП - ПРЗ за ПИ № 10447.520.702 и 
ПИ № 10447.520.2703 по КК и КР на гр. Велико Търново, местност „Козлуджа“, 
Община Велико Търново, с цел обединяване на имотите в един общ и създаване на 
градоустройствена основа във връзка с бъдещи инвестиционни намерения чрез промяна 
на предназначението на имота от земеделска земя с начин на трайно ползване „друг вид 
нива” в имот за „вилна зона”- Ов. 
   
 
ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо 
задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на ЧИ на ПУП, гр. В. 
Търново, Вх. № 1484/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по 
чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частично изменение на ПУП, гр. 
В. Търново, Вх. № 1484 от 16.06.2017 г. 
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ПК по УТТП приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. Изказвания няма. 
Поставям на гласуване предложението.  
Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на 

съветниците – 25  гласа „за”. 
Предложението по точка 34 беше поставено на поименно гласуване:  
Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин 

Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: 
За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев 
Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Гюнай Мюмюнов 
Далоолу: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Деян Минков Хаджийски: За, 
Жельо Миленов Желев: За, Иван Александров Ангелов: За, Ирена Петкова Стасинопулу: 
За, Йорданка Георгиева Стефанова: За, Калоян Славеев Стойчев: За, Любен Иванов 
Велчев: За, Мария Кирилова Илчева: Въздържал се, Михаил Стефанов Харалампиев: За, 
Нейко Генчев Генчев: За, Николай Станчев Цонев: За, Николен Веселинов Стойнов: За, 
Петко Михайлов Тюфекчиев: За, Пламен Борисов Петров: Въздържал се, Росен 
Върбанов Иванов: За, Станислав Стефанов Рашков: За, Стефан Тодоров Стефанов: За, 
Стоян Витанов Витанов: За, Цветанка Боянова Недева: За.  

Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”. 
 

РЕШЕНИЕ № 739 
 
  На основание чл.21, ал.1, т.11 ЗМСМА, чл.124-а, ал.1 във връзка с ал.5 от 
ЗУТ, чл.124-б, ал.1 от ЗУТ, чл.125, ал.1 от ЗУТ, чл.12, ал.2 от ЗУТ, чл.62а, ал.3, т.2 от 
ЗУТ, Великотърновският общински съвет реши : 

1. Одобрява техническо задание, изготвено по реда на чл.125 от ЗУТ на 
възложителя, за изработване на частично изменение на ПУП-ПРЗ за УПИ X, УПИ XI10, 
УПИ XII11, XIII11,  УПИ XIV74 от кв.570 по плана на гр. Велико Търново, Община 
Велико Търново, с цел преотреждане на имотите от „за пешеходен подлез, обществено 
обслужване, озеленяване“ „за озеленяване“ и „за озеленяване и паркинг“ в „за 
инженерно-техническа инфраструктура“, промяна на уличната регулация, като в 
имотите не се предвижда застрояване. 

2. Дава разрешение за изработване на частично изменение на ПУП-ПРЗ за 
УПИ X, УПИ XI10, УПИ XII11, XIII11,  УПИ XIV74 от кв.570 по плана на гр. Велико 
Търново, Община Велико Търново. 

3. Промяна предназначението да се извърши след обществено обсъждане 
по реда на чл.62а, ал.3, т.2 от ЗУТ. 
 

ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировка в чужбина от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновски 
общински съвет за периода 01.04.17 г.-31.05.17 г., Вх. № 1465/13.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировка в 
чужбина от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновския общински съвет за 
периода 01.04.17 г. - 31.05.17 г., Вх. № 1465 от 13.06.2017 г. 

ПК по БФ приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението.  
Няма изказвания.  
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Преминаваме към гласуване. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 740 
 

1. На основание чл.15, ал.1 и чл.20 от Наредбата за служебните 
командировки и специализации в чужбина, утвърдени с ПМС №115/03.06.2004 година, 
Заповед № РД 22-807/17.05.2017 г. на Кмета на Община Велико Търново, 
Великотърновски общински съвет одобрява отчета за извършените разходи за 
командировка в чужбина, от Венцислав Ангелов Спирдонов – Председател на 
Великотърновски общински съвет за отчетния период 01.04.2017 – 31.05.2017 година, в 
размер на 137.95 лева /сто тридесет и седем лева и деветдесет и пет стотинки/ по 
Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

 

ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за 
командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико 
Търново за периода 01.04.17 -31.05.17 г., Вх. № 1481/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в 
страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 
01.04.17  -  31.05.17 г., Вх. № 1481 от 16.06.2017 година. 

ПК по БФ приема предложението.  
Давам думата за изказвания по предложението. 
Няма изказвания. Поставям на гласуване предложението. 
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма. 
 

РЕШЕНИЕ № 741 
 

1. На основание чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА, във връзка с Наредбата за 
командировките в страната, Великотърновски общински съвет одобрява отчета за 
извършените разходи за командировки в страната от инж. Даниел Димитров Панов – 
Кмет на Община Велико Търново за отчетния период 01.04.2017 – 31.05.2017 година, в 
размер на 352.61 лева /триста петдесет и два лева и шестдесет и една стотинки/ по 
Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 

2. На основание чл.15, ал.1 и чл.20 от Наредбата за служебните 
командировки и специализации в чужбина, утвърдени с ПМС №115/03.06.2004 година, 
Заповед №5/16.05.2017 г. на Великотърновски общински съвет, Великотърновски 
общински съвет одобрява отчета за извършените разходи за командировка в чужбина, 
от инж. Даниел Димитров Панов – Кмет на Община Велико Търново за отчетния 
период 01.04.2017 – 31.05.2017 година, в размер на 122.03 лева /сто двадесет и два лева 
и три  стотинки/ по Приложение 1 – неразделна част от настоящото решение. 
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ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане график на заседанията 
на Великотърновски общински съвет за второ полугодие на 2017 г., Вх. № 
1471/16.06.2017 г. 

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане график на заседанията на 
Великотърновския общински съвет за второ полугодие на 2017 г., Вх. № 1471 от 
16.06.2017 г. 

ПК по НПУОР, ПК по ПГОБК, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, ПК 
по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат 
предложението.  

Давам думата за изказвания по предложението. 
Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: От името на Група имаме предложение към 

графика на заседанията. Към основните точки за сесията на Великотърновския общински 
съвет , която ще се проведе на 31.08.2017 г., да се прибави точка 3: „Информация за 
готовността на община Велко Търново за откриване на учебната 2017-2018 година”. 
Относно инфраструктурата около детските градини, детските ясли и училища, 
училищните дворове и съоръженията за игра на територията на община Велико Търново, 
както и хода на текущите ремонти и като цяло на ремонтите на детските градини, 
детските ясли и училищата.  

Тук мога да дам два примера като мотивация за това предложение: точка 30 
от днешното заседание, в която коментирахме ремонта на стола за хранене на училище 
„Емилиян Станев”. Да не се окаже, че на 15 септември все още сме в ремонтни дейности. 
Ако си спомняте, още един пресен пример от миналата година: Детска градина „Евгения 
Кисимова”, в която все още имаше ремонтни дейности и беше затруднено началото на 
учебната година в детската градина.  

Затова искаме тази информация, за да разберем в какво състояние ще бъдат 
всички тези заведения при започване на учебната година и посрещане на първия звънец. 

Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: От името на Група БСП правя 
предложение за допълване на графика за следващата сесия – на 27 юли 2017 г. с един 
доста сериозен въпрос, който вече единодушно е разгледан и обсъден в Комисията по 
устройство на територията, а именно: състоянието на гробищните паркове на 
територията на община Велико Търново.  

Като обикаляхме региона и различни населени места в общината, основният 
въпрос, който жителите на селищата ни задаваха, беше свързан с гробните места. Оказа 
се, че в доста от селищата на територията на общината няма гробни места или са на 
минимума от капацитет. Ще дам пример със с. Леденик, където ни уведомиха, че има 
само едно свободно гробно място в момента.  

Ние, от Групата общински съветници на БСП, смятаме, че този въпрос е 
доста сериозен, поради което искаме да направим следното предложение: за сесията на 
27 юли 2017 г. да се включи следната точка: „Информация за състоянието и капацитета 
на гробищните паркове на територията на община Велико Търново”, т.е., за всички 
населени места на територията.  

Важен е и въпросът дали се поддържа регистър на гробните места, за да 
получим повече информация за това дали са поддържани гробните места, има ли 
неподдържани и докъде стигна въпросът с Наредба по отношение на необслужваните 
гробни места.  
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Предложението е: „Информация за състоянието и капацитета на гробищните 
паркове на територията на община Велико Търново” -  за сесията на 27 юли.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Подлагам на гласуване предложението 
на г-жа Дончева за сесията, която ще се проведе на 31.08.2017 г. Г-жо Дончева, моля, 
прочетете предложението! 

Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Да се добави точка 3 „Информация за 
готовността на община Велко Търново за откриване на учебната 2017-2018 година”. 
Относно инфраструктурата около детските градини, детските ясли и училища, 
училищните дворове и съоръженията за игра на територията на община Велико Търново, 
както и хода на ремонтите на детските градини, детските ясли и училищата.  

Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Моля, колеги, гласувайте! 
С 10 „за”, „против” няма, 10 „въздържал се” предложението не се приема. 
Поставям на гласуване предложението на Група БСП: за сесията на 27 юли 

да се включи точката „Информация за състоянието и капацитета на гробищните паркове 
на територията на община Велико Търново”. 

С 8 „за”, „против” няма, 9 „въздържал се” предложението не се приема. 
Гласуваме основната точка.  
Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите 

съветници. 
Предложението по точка 37 се приема с 24 „за”, „против” няма, 4 

„въздържал се” 

РЕШЕНИЕ № 742 
 

На основание чл. 21, ал. 2 от ЗМСМА и чл. 21, ал. 1, т.1 от Правилника за 
организацията и дейността на Великотърновския общински съвет и на неговите 
комисии и за взаимодействието му с общинската администрация, Великотърновски 
общински съвет приема график на заседанията през ІI-рото полугодие на 2017 г.: 

Заседание 27.07.2017 г. Основни точки от дневния ред 
1. Отчет за дейността на Великотърновски общински съвет и неговите 

комисии за I –во полугодие на 2017 г. – съгласно чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА; 
2. Отчет за изпълнение на решенията на Великотърновски общински съвет 

за I –во полугодие на 2017 г. и всички неснети от отчет решения; 
3. Утвърждаване натуралните показатели на училищната мрежа на Община 

Велико Търново 2017/2018 г.; 
4. Отчет за текущо изпълнение на общински проекти финансирани със 

средства от ЕС и държавния бюджет; 
Заседание 31.08.2017 г. Основни точки от дневния ред 
1.  Информация и анализ за касовото изпълнението на бюджета на Община 

Велико Търново за І-во шестмесечие на 2017 г.; 
2. Отчет за изпълнение на Инвестиционната програма за І-во шестмесечие 

на 2017 г.; 
Заседание 28.09.2017 г. Основни точки от дневния ред 
1. Информация за дейността на общинските търговски дружества за І-во 

полугодие на 2017 г.; 
Заседание 26.10.2017 г. Основни точки от дневния ред 
1. Информация за дейността на общинската администрация по зимната 

подготовка 2017/2018 г.; 
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2.  Информация за международните връзки и програми на Община Велико 
Търново; 

3. Отчет за текущо изпълнение на общински проекти финансирани със 
средства от ЕС и държавния бюджет; 

Заседание 30.11.2017 г. Основни точки от дневния ред 
1.Информация и анализ за касовото изпълнението на бюджета на Община 

Велико Търново за деветмесечие на 2017 г.; 
2.Отчет за изпълнение на Инвестиционната програма за  деветмесечие на 

2017 г.; 
 3.Информация за дейността на общинските търговски дружества за 
деветмесечие на 2017 г.; 

Заседание 21.12.2017 г. Основни точки от дневния ред  
1. Приемане на график за I –во полугодие на 2018 г.; 

          2. Приемане годишен план за ползване на дървесина от общински горски 
фонд и начина на ползването й; 

 
Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ (отрицателен вот): Уважаеми колеги, приехте 

си графика, който съм сигурен, че не кореспондира с обществените проблеми. Явно за 
Вас не е важен първият учебен ден; поне недотам, че да подкрепите една информация. 
Иначе съм сигурен, че на 15 септември сутринта първи ще се закичите с букети пред 
великотърновските училищата. 

Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Дали говоря на колегите от ГЕРБ, или говоря на 
празните столове, (с риск да бъде заведен колективен иск срещу мен) е все тая. Аз не 
зная дали, колеги от ГЕРБ, разбирате добронамереността в това да се получи тази 
информация – дали сме готови, дали не сме готови.  

Гробищните паркове -  г-жа Стасинопулу го каза – в с. Леденик няма места 
вече.  

Абсурдно е това отношение. Не мога да го разбера, но вероятно ще получите 
нашия отговор много скоро. 

Заседанието беше закрито в 10.58 часа. 

ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ 
ПРЕДСЕДАТЕЛ НА 
ВЕЛИКОТЪРНОВСКИ  
ОБЩИНСКИ СЪВЕТ 
 

МИРОСЛАВ МАРИНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ    
 
РОСЕН ИВАНОВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 
 
КАЛИНА ШИРОКОВА 
ЗАМЕСТНИК-ПРЕДСЕДАТЕЛ 

 
ПРОТОКОЛИРАЛ: 
 /М. Филипова/  
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	РЕШЕНИЕ № 707
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Промени по приходната и разходната част на Бюджета към 31.05.2017 г. на Община Велико Търново, Вх. № 1472 от 16.06.2017г.
	ПК по УТТП, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Процедура и изказване. Преди да направя същностното си изказване, аз имам един въпрос: Има ли обекти в Инвестиционната програма, нови или по които вече се работи или които даже са завършени като строителство, и ако има такива, защо ...
	В Леденик е завършена напоителната система, а ние сега ще гласуваме тези 5000 лв., сякаш едва ли не сега ще започне. Няма да цитирам други обекти.
	Г-н ДАНИЕЛ ПАНОВ: Промените на Инвестиционната програма към 31 май са записани в обяснителната записка за промяната на бюджета. Аз не виждам каква е драмата. Тези пари за поливната система, за които ми говорите, бяха осигурени и ги имаше, така че не м...
	Промените са написани в Инвестиционната програма, аз мисля, че е било редно на комисия да поставите тези въпроси и там да получите адекватни отговори.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ако няма други изказвания, преминаваме към гласуване на основния въпрос.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Основното предложение беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Въздържал се, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Г...
	Предложението беше  прието с 27 „за”, 1 „против”, 4 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 708 - Приложение към протокола.
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ (отрицателен вот): Аз споменах, че всичко, което е заложено, е добро; прави се едно или друго. Но отново за пореден път няма случай, в който ние гласуваме промени, да не е започвало предварително едно или друго. Аз разбирам, проектир...
	Моята молба, нашето настояване – на групата на БСП: Не правете повече тези неща! Не бива! Айде да не кажа, че това е унижение към Общинския съвет като институция, и може би към всеки поотделно като съветник, но не бива така. Не бива това става практик...
	Затова гласувах „против”, за да изразя още веднъж възмущението си от начина, по който се прави понякога едно или друго действие на Общинската администрация.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Допълнителни средства по предложение на ФК „Етър Велико Търново“ за обезпечаване на част от разходите в Първа лига, сезон 2017/2018 г. от първенството на БФС, Вх. № 1468 от 15.06.2017 г.
	ПК по СТДМ, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н ВЕСЕЛИН УЗУНОВ: Г-н Панов, надявам се, че всички в залата ще приемем Вашето предложение за увеличаване на субсидията на ФК ”Етър” от 150 000 лв. на 300 000 лв.
	Моето изказване е по-точно свързано с една бюджетна и отчетна насоченост, защото човекът, който е подготвил предложението, не е предложил това увеличение от 150 000 лв., за сметка на кои пари ще бъде. Записано е, че се изменя Приложение 10, където са ...
	Ако може, някой от финансистите да каже за коя сметка и как ще стане. Или пък ще се увеличат като цяло тези 485 000 лв.? Иначе ще бъдат ощетени други клубове и тези, които са изпълнители на бюджета, няма да знаят какво да правят.
	Г-н НИКОЛАЙ ИЛЧЕВ: Аз ще подкрепя направеното предложение за увеличаване на субсидията за ФК „Етър” с ясното съзнание, че по този начин ние ще дадем своя наистина скромен принос за това Велико Търново да има отбор там, където градът и историята на тоз...
	Моето изказване ще бъде не толкова в посока подкрепа на направеното предложение, което аз ще направя; просто ще използвам възможността да изкажа своето задоволство затова че от около месец – месец и половина се полагат усилия за облагородяване на трен...
	В този смисъл си мисля, че Община Велико Търново ще има ангажименти не само по този спортен обект, но е добре в най-скоро време, тъй като и първенството на първа лига започва след няколко дена, обществеността на Велико Търново да има информация, какво...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ:  Първо, макар и със закъснение, ми се ще да поздравим всички, които имат заслуга за завръщането на ФК „Етър” в българския елит! Много положиха усилия - и футболисти, и треньори, и г-н Кмета, и г-н Камарашев – когато той пое, му каза...
	Но аз имам първо един въпрос: На кого предоставяме тези пари? Чета предложението на г-н Камарашев, тук пише: „представителния отбор на СНЦ „ФК – „Етър ВТ” гр. Велико Търново” – т.е., това, което цитирах преди малко, иска парите.  В същото време ние ги...
	Второ, посочете ми един документ (обръщам се и към Вас, г-н Кмете), в който става въпрос за пари, в който когато става въпрос за финансови въпроси, още повече не са за 15, а за 150 000 лв., не са се подписали нито главният счетоводител, нито финансист...
	Да, ние ще гласуваме това предложение, макар и направено нескопосано. И вземете го оправете, защото то отива и при областния управител, и в Прокуратурата. Все пак, направете го като хората! Поне синхронизирайте имената на футболния клуб, на който дава...
	Правим подкрепата с чиста съвест, защото наистина много хора вложиха усилия, случи се това. И да пожелаем успех на футболния клуб, който и да е той, за да може да си доставим удоволствие и като великотърновци, и като самочувствие, и като гледка!
	Г-жа СНЕЖАНА ДАНЕВА – заместник-кмет „Финанси”, община Велико Търново: Г-н Витанов, това е едно предварително съгласие на Общинския съвет за осигуряване на тези средства. Те ще бъдат осигурявани поетапно до края на годината, т.е. няма сега да отидем и...
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Искам да продължа това, което каза Стоян Витанов. Да, стартираме процедура по удвояване на средствата: досега 150 000 лв. в „Б” група, сега 300 000 лв. но въпроса, който дебатирахме и преди това, беше следният: да, ние отпускаме с...
	Затова ви предлагам: нека да подкрепим днес тези 300 000 лв., но да се намери една формула и на следващо или на по-следващо заседание да обмислим тези неща, с които общината да не бъде един вид само спонсор, а отново да влияе вътре, в самия спортния к...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.
	Преминаваме към гласуване. Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андре...
	Предложението беше  прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 709
	ПО ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отмяна на Правилник за организацията и контролната дейност на служителите осъществяващи вътрешен контрол, съгласно Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 1456/12.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Отмяна на Правилник за организацията и контролната дейност на служителите, осъществяващи вътрешен контрол съгласно Системите за финансово управление и контрол в Община Велико Търново, Вх. № 1456 от 12.06.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания.
	Няма изказвания.
	По време на обсъждането не бяха направени съществени изменения  и допълнения на проекта. Поради това, на основание чл. 78, ал.2 от Правилника  предлагам двете гласувания да се проведат в едно заседание.
	Има ли други предложения? Няма.
	Поставям на гласуване предложението двете гласувания да се проведат в едно заседание.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	Поставям на гласуване отмяната на Правилника на първо четене. Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението за отмяна на Правилника на първо четене беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението се приема с 27 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 710
	Преминаваме към второ четене.
	Има ли изказвания? Няма.
	Поставям на гласуване отмяната на Правилника на второ четене.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението за отмяна на Правилника на второ четене беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше приетос 30 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 711
	ПО СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Провеждане на общо събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1464/13.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Провеждане на общо събрание на „Асоциация по ВиК на обособената територия, обслужвана от „Водоснабдяване и канализация Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, Вх. № 1464 от 13.06.2017г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 7 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева ...
	Предложението беше приетос 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 712
	ПО ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване и канализация – Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК оператор за периода 2017-2021 г., Вх. № 1469/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Бизнес план за развитие на дейността на „Водоснабдяване и канализация – Йовковци“ ООД, гр. В. Търново, като ВиК оператор за периода 2017-2021 г., Вх. № 1469 от 16.06.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат Бизнес плана.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване Бизнес плана.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 713
	ПО ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на проекти по Наредба № 2/08.05.2014 г. за финансово подпомагане на строителството и ремонта на спортни обекти и съоръжения, Вх. № 1466/14.06.2017 г.
	Предложението беше прието с 27 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 714
	ПО ДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури, свързани с лечение на безплодие на семейства и лица, живеещи на семейни начала с репродуктивни проблеми на територията на Община Велико Търново, Вх. № ...
	ПК по ЗСД, ПК по БФ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Като член на Комисията по Програмата „Инвитро” и член на Комисията по здравеопазване ви информирам, че всичко в тези документи е наред, и искам да отправя призив към обществеността на Велико Търново: нека да знае, че Великотърно...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Има ли други изказвания? Няма.
	Подлагам на гласуване предложението за отпускане на средства за финансово подпомагане на изследвания и процедури
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 10 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджи...
	Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 715
	ПО ЕДИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 1480/26.03.2015 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 1451/08.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 1480 от 26.03.2015 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 1451 от 08.06.2017 г.
	ПК по ЗСД приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване на предложението за изменение на Решение № 1480.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджи...
	Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 716
	ПО ДВАНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Изменение на Решение № 314/30.06.2016 г. на Великотърновски общински съвет, Вх. № 1452/08.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Изменение на Решение № 314 от 30.06.2016 г. на Великотърновския общински съвет, Вх. № 1452 от 08.06.2017 г.
	ПК по ЗСД приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението за изменение на Решение № 314.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 12 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Деян Минков Хаджи...
	Предложението беше прието с 23 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 717
	ПО ТРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 1489/21.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Килифарево, Вх. № 1489 от 21.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точката беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 22 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 718
	ПО ЧЕТИРИНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1490/21.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне на метод за приватизация на продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. В. Търново, Вх. № 1490 от 21.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Предложението беше прието с 24 „за”, 1 „против”, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 719
	ПО ПЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне метод на приватизация за продажба  на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, гр. Велико Търново, Вх. № 1491/21.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане на анализ на правното състояние, начална цена и определяне на метод за приватизация на продажба на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, представляващ  Гараж № 5,гр. В. Търново, Вх. № 1491 от 21.06.201...
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 15 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 720
	ПО ШЕСТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Къпиново, Вх. № 1492/21.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване на предложението по точка 16.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 721
	ПО СЕДЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1493/21.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Откриване процедура за приватизация на общински нежилищен имот със стопанско предназначение, с. Миндя, Вх. № 1493 от 21.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 17 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 722
	ПО ОСЕМНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО:  Учредяване на безвъзмездно право на прокарване и безвъзмездно право на строеж върху общински имоти в полза на Държавата, Вх. № 1473/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Учредяване на безвъзмездно право на прокарване и безвъзмездно право на строеж върху общински имоти в полза на държавата, Вх. № 1473 от 16.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението по точка 18 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреева-Тодорова: За, Де...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 723
	ПО ДЕВЕТНАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне за безвъзмездно ползване на имот частна общинска собственост, гр. В. Търново, Вх.№ 1458/12.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението по точка 19 беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 724
	ПО ДВАДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предоставяне на безвъзмездно право на управление върху недвижими имоти общинска собственост, гр. Велико Търново, Вх. № 1482/16.06.2017 г.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване на предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 725
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварителен договор по чл. 15, ал.3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 1475/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварителен договор по чл. 15, ал.3 и ал. 5 от ЗУТ, гр. В. Търново, Вх. № 1475 от 16.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението
	Гласуването е  поименно с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Въздържал се, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андрее...
	Предложението беше прието с 28 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 726
	ПО ДВАДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Хотница, Вх. № 1460/12.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Кметът на с. Хотница  е дал положително становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 22 беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 727
	ПО ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 1474/16.06.2017г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез доброволна делба, с. Никюп, Вх. № 1474 от 16.06.2017г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Кметът на с. Никюп има положително становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Гласуваме предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението по точка 23 беше подложено на поименно гласуване:
	Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева ...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 728
	ПО ДВАДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 1476/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 1476 от 16.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Има положително становище на кмета на с. Беляковец.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 729
	ПО ДВАДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 1477/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Беляковец, Вх. № 1477 от 16.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП приемат предложението.
	Има положително становище на кмета на с. Беляковец.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 730
	ПО ДВАДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, с. Леденик, Вх. № 1461/12.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от Закона  за опазване на земеделските земи, с. Леденик, Вх. № 1461 от 12.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението
	Кметът на с. Леденик има положително становище.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Поставям на гласуване предложението по точка 26.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреев...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 731
	ПО ДВАДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от ЗОЗЗ, гр. В. Търново, Вх. № 1462/12.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Предварително съгласие по реда на чл. 29, ал.1 от Закона  за опазване на земеделските земи, гр. В. Търново, Вх. № 1462 от 12.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението. Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението по точка 27.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Евтимова: За, Даниела Андреева Андреев...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 732
	ПО ДВАДЕСЕТ И ОСМА ТОЧКА ОТНОСНО: Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, Вх. № 1457/12.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Публичен търг с тайно наддаване за продажба на недвижим имот, гр. В. Търново, Вх. № 1457 от 12.06.2017 г.
	ПК по ОС приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания. Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	РЕШЕНИЕ № 733
	ПО ДВАДЕСЕТ И ДЕВЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1459/12.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на части от имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1459 от 12.06.2017 г.
	ПК по ОС, ПК по СТДМ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митева Ев...
	Предложението беше прието с 30 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 734
	ПО ТРИДЕСЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1478/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. В. Търново, Вх. № 1478 от 16.06.2017 г.
	ПК по ОС приема предложението с направена поправка на техническа грешка в т. I от проекта за решение: „годишна“ да стане „месечна“ конкурсна цена, ПК по ОНК не приема предложението.
	Със сигурност трябва да го гласуваме с предложената поправка – не може да остане „годишна”.
	Колеги, предлагам да дадем думата на директора на училището – г-жа Котларска.
	Г-жа КИНА КОТЛАРСКА – директор на СУ „Емилиян Станев”: Добър ден на всички! Уважаеми общински съветници, заставам пред Вас с молба да подпомогнете решаването на един проблем, който не е в моите възможности като директор на най-голямото училище не само...
	Става въпрос за храненето на нашите ученици. В момента в училище „Емилиян Станев” учат около 1300 ученици, на възраст от 5 до 19 години, на една смяна. От малките ученици (разбирайте начален етап – от първи до четвърти клас) на целодневно обучение са...
	Малко е сложно да се каже „нашия стол”, защото училището, което е строено преди 35 години, някога е поддържало стол, но после, по ред обстоятелства, той е престанал да функционира. В момента ние, като училище, ползваме услугите на кухнята майка в учил...
	Вторият момент е свързан с това, че самите условия, в които се хранят децата, никак не са приветливи, за да не кажа друга дума. Имаме две предписания от РЗИ, последното от които е дефинитивно, т.е. окончателно, и което изисква от нас да направим вътре...
	Имах още от преди две години настойчиво предложение, отправено от страна на родителите и коментирано на заседание на Училищното настоятелство. Тогава може би не ни достигнаха сили, смелост, пък и не бяхме много наясно как стоят нещата, за да направим ...
	Накратко казано, след като поставих въпроса на обсъждане и в Обществения съвет в края на месец март 2016 г. и протоколът от това обсъждане и заседание е на сайта на училището, както е редно, написах едно мотивирано предложение. Идеята е следната; пак ...
	Естествено че едно такова нещо ще предизвика някакво покачване на цената на купона. Предварителните проучвания показват, че е възможно да имаме някакво покачване до около 2,50 на хранене. За сведение - в момента цената е 1,80. Имам съгласието на Общес...
	Общо-взето, това е, което накратко исках да Ви кажа по случая.
	Готова съм да отговоря  на всякакви въпроси, ако е в моите възможности да го направя.
	Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Изказване от Група. Аз искам да направя предложение, съобразявайки се с първоначалното предложение на г-жа Котларска, в конкурсната документация и в последвалия договор с наемателя да бъде записана клауза, а именно: 12 месечени наем...
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Т.е., правите предложение за промяна в предложението - не за сметка на наема, а да бъдат предплатени наемите за 12 месеца и училището да направи с тях ремонт?
	Г-н ГЕОРГИ МАРКОВ: Да, точно така.
	Г-н МИРОСЛАВ ТРИФОНОВ: Разбира се, че предложението, което направи г-жа Котларска, което ще гласуваме след малко, е съвсем резонно и е плод на добрите намерения и на ръководството на училището, и на Обществения съвет към училището. Аз обаче имам своит...
	Второто ми, по-основателното ми притеснение, може би е: Това ще бъде открит конкурс; какви ще бъдат изискванията към кандидатите; а ако не се яви подходящ кандидат? В смисъл: ние нямаме видимост какви кандидати допускаме. Тук става въпрос за хранене н...
	Няма да продължавам нататък, за да не излезе, че искам да обърна вота и искам да ви призова да гласувате „против”. Лично аз ще се въздържа по тези причини, но нека да го направим с мисъл. Вярно, че не търпи отлагане, вярно, че септември месец не е тол...
	Г-н ПЛАМЕН ПЕТРОВ: Аз искам да репликирам предложението на Групата на ГЕРБ. Според мен не е разумно, който и да е наемател, да плати авансово вноските, а ремонтът да го извършва някой друг. По-разумно е да се прихванат наемите за 12 месеца за сметка н...
	Моето предложение е да си остане предложението, което беше „от 6 до 12 наема”, доколкото си спомням. Но не може един да го взема под наем, той да отговаря за качеството, а друг да прави ремонта.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Категорично не съм съгласен с Вас, г-н Петров; на никакви юридически аргументи не отговаря Вашето изказване. Може би не разбрахте предложението на г-н Марков. Единственото задължение на наемателя е да предплати 12 наема. С тоз...
	Г-н ПЕТКО ТЮФЕКЧИЕВ: Аз мисля, че трябва да започнем оттам: Колко средства ни трябват за ремонт на стола? Една количествено-стойностна сметка, за да се знае за какво точно става въпрос. Може да не са 24 000, а 26 000 лв. Ще оставим нещо недовършено? Н...
	А ако не се появи наемател, който да даде тези наеми? Въпросът е за ремонта на стола; не можем да храним децата в подземията и в мазетата, нали? Затова искам да разделим нещата. Ако не се появи наемател, какво правим? Това значи ли, че Общината се деа...
	Г-н МАВРОДИ КАЛЕЙНСКИ: Най-напред искам да кажа, че ние всички тук, както разбирам, сме обединени около основната идея, че трябва да има такъв стол за „Емилиян Станев”, което е чудесно.
	Не се чувствам достатъчно компетентен по строително-монтажните работи, за да кажа кой от двата метода ще бъде по-лесен, но искам да напомня, че освен строителството и парите, които трябва да бъдат, за да бъде един стол, и то за деца от определена възр...
	Моето предложение е да вземем най-мъдрото решение – това, което ще стане най-бързо, най-лесно за самото училище и за децата.
	Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ: Мисля, че твърде много се фиксирахме върху ремонта на помещението. Той така или иначе ще се случи. Г-жа Котларска много ясно го заяви; то беше ясно още когато се провеждаха и комисиите - че има предписание на РЗИ и няма как да се ...
	Вижет - 7,15 лв.горе-долу идва началната цена за кв.м, което въобще не е малко. Мисля, че общественият интерес в тази част е защитен напълно.
	На следващо място, „Емилиян Станев” е много специфично за управление училище предвид огромната материална база, която има. И адмирации към г-жа Котларска, която освен тоалетните промени и цялостния облик на училището. Сигурен съм, че модернизацията на...
	Разговарял съм с редица родители; моята дъщеря също учи в „Емилиян Станев” и зная, че независимо че предлагаме цена не повече от 2,50 за хранене, съм сигурен, че броят на децата, които се хранят в стола на училището, ще се увеличи, когато срещу тези 2...
	Използвам тази трибуна да заявя, че Групата на  БСП ще подкрепи точката.
	Г-н СТЕФАН МИХАЙЛОВ: Твърде много си насочихме усилията към един ремонт. Аз ще се опитам да върна нещата малко по-напред. Ние имаме действаща структура, която работи. Както разбирам, тя задоволява в момента, образно казано, пазара. И защо изведнъж реш...
	Нека да си кажем истината в очите! Правим нещо за сметка на друго. Ако смятате, че това е редно, подкрепете го!
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Ще подложа на гласуване предложението на г-н Марков и на Група ГЕРБ: в конкурсната документация да бъде записана клауза да бъде предплатен 12-месечен наем от наемателя авансово, като училището направи ремонта с тях и съответно...
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: Против, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана М...
	Предложението беше прието с 22 „за”, 5 „против”, 1 „въздържал се”.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Преминаваме към гласуване на основното предложение заедно с промяната, предложена от Група ГЕРБ.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство повече от половината от общия брой на съветниците – 19 гласа „за”.
	Предложението беше подложено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: Против, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петров Недев: За, Гергана Митев...
	Предложението беше прието с 26 „за”, 2 „против”, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 735
	ПО ТРИДЕСЕТ И ПЪРВА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1470/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване Частично изменение на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1470 от 16.06.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Подлагам на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, 1 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 736
	ПО ТРИДЕСЕТ И ВТОРА ТОЧКА ОТНОСНО: Даване разрешение за изработване на проект за ЧИ на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1479/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Даване разрешение за изработване на проект за Частично изменение на ПУП, с. Къпиново, Вх. № 1479 от 16.06.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Изказвания няма.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 737
	ПО ТРИДЕСЕТ И ТРЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1480/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частичен ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1480 от 16.06.2017 г.
	ПК по УТТП, ПК по ЗГООС приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Гласуваме предложението по точка 33.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 28 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 738
	ПО ТРИДЕСЕТ И ЧЕТВЪРТА ТОЧКА ОТНОСНО: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на ЧИ на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1484/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Одобряване на техническо задание по чл. 125 от ЗУТ и даване разрешение за изработване на Частично изменение на ПУП, гр. В. Търново, Вх. № 1484 от 16.06.2017 г.
	ПК по УТТП приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението. Изказвания няма.
	Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е  поименно, с мнозинство две трети от общия брой на съветниците – 25  гласа „за”.
	Предложението по точка 34 беше поставено на поименно гласуване:
	Александър Бенев Нанков: За, Атанас Петров Парушев: За, Валентин Василев Точков: За, Валентин Георгиев Стоянов: За, Валерия-Тереза Тошкова Дончева: За, Венцислав Ангелов Спирдонов: За, Веселин Николов Узунов: За, Георги Кръстев Марков: За, Георги Петр...
	Предложението беше прието с 29 „за”, „против” няма, 2 „въздържал се”.
	РЕШЕНИЕ № 739
	ПО ТРИДЕСЕТ И ПЕТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировка в чужбина от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновски общински съвет за периода 01.04.17 г.-31.05.17 г., Вх. № 1465/13.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировка в чужбина от Венцислав Спирдонов – Председател Великотърновския общински съвет за периода 01.04.17 г. - 31.05.17 г., Вх. № 1465 от 13.06.2017 г.
	ПК по БФ приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания.
	Преминаваме към гласуване.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 31 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 740
	ПО ТРИДЕСЕТ И ШЕСТА ТОЧКА ОТНОСНО: Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.04.17 -31.05.17 г., Вх. № 1481/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Извършени разходи за командировки в страната и чужбина от Даниел Панов – Кмет на Община Велико Търново за периода 01.04.17  -  31.05.17 г., Вх. № 1481 от 16.06.2017 година.
	ПК по БФ приема предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Няма изказвания. Поставям на гласуване предложението.
	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
	Предложението се приема с 32 „за”, „против” няма, „въздържал се” няма.
	РЕШЕНИЕ № 741
	ПО ТРИДЕСЕТ И СЕДМА ТОЧКА ОТНОСНО: Приемане график на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ полугодие на 2017 г., Вх. № 1471/16.06.2017 г.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ: Приемане график на заседанията на Великотърновския общински съвет за второ полугодие на 2017 г., Вх. № 1471 от 16.06.2017 г.
	ПК по НПУОР, ПК по ПГОБК, ПК по ОНК, ПК по ЗСД, ПК по УТТП, ПК по ОС, ПК по ЗГООС, ПК по СТДМ, ПК по БФ, ПК по ИВСПИЕСМВ приемат предложението.
	Давам думата за изказвания по предложението.
	Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: От името на Група имаме предложение към графика на заседанията. Към основните точки за сесията на Великотърновския общински съвет , която ще се проведе на 31.08.2017 г., да се прибави точка 3: „Информация за готовността на община...
	Тук мога да дам два примера като мотивация за това предложение: точка 30 от днешното заседание, в която коментирахме ремонта на стола за хранене на училище „Емилиян Станев”. Да не се окаже, че на 15 септември все още сме в ремонтни дейности. Ако си сп...
	Затова искаме тази информация, за да разберем в какво състояние ще бъдат всички тези заведения при започване на учебната година и посрещане на първия звънец.
	Г-жа ИРЕНА СТАСИНОПУЛУ: От името на Група БСП правя предложение за допълване на графика за следващата сесия – на 27 юли 2017 г. с един доста сериозен въпрос, който вече единодушно е разгледан и обсъден в Комисията по устройство на територията, а именн...
	Като обикаляхме региона и различни населени места в общината, основният въпрос, който жителите на селищата ни задаваха, беше свързан с гробните места. Оказа се, че в доста от селищата на територията на общината няма гробни места или са на минимума от ...
	Ние, от Групата общински съветници на БСП, смятаме, че този въпрос е доста сериозен, поради което искаме да направим следното предложение: за сесията на 27 юли 2017 г. да се включи следната точка: „Информация за състоянието и капацитета на гробищните ...
	Важен е и въпросът дали се поддържа регистър на гробните места, за да получим повече информация за това дали са поддържани гробните места, има ли неподдържани и докъде стигна въпросът с Наредба по отношение на необслужваните гробни места.
	Предложението е: „Информация за състоянието и капацитета на гробищните паркове на територията на община Велико Търново” -  за сесията на 27 юли.
	Г-н ВЕНЦИСЛАВ СПИРДОНОВ:  Подлагам на гласуване предложението на г-жа Дончева за сесията, която ще се проведе на 31.08.2017 г. Г-жо Дончева, моля, прочетете предложението!
	Г-жа ВАЛЕРИЯ ДОНЧЕВА: Да се добави точка 3 „Информация за готовността на община Велко Търново за откриване на учебната 2017-2018 година”. Относно инфраструктурата около детските градини, детските ясли и училища, училищните дворове и съоръженията за иг...
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	С 10 „за”, „против” няма, 10 „въздържал се” предложението не се приема.
	Поставям на гласуване предложението на Група БСП: за сесията на 27 юли да се включи точката „Информация за състоянието и капацитета на гробищните паркове на територията на община Велико Търново”.
	С 8 „за”, „против” няма, 9 „въздържал се” предложението не се приема.
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	Гласуването е явно, с мнозинство повече от половината от присъстващите съветници.
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	Г-н СТЕФАН СТЕФАНОВ (отрицателен вот): Уважаеми колеги, приехте си графика, който съм сигурен, че не кореспондира с обществените проблеми. Явно за Вас не е важен първият учебен ден; поне недотам, че да подкрепите една информация. Иначе съм сигурен, че...
	Г-н СТОЯН ВИТАНОВ: Дали говоря на колегите от ГЕРБ, или говоря на празните столове, (с риск да бъде заведен колективен иск срещу мен) е все тая. Аз не зная дали, колеги от ГЕРБ, разбирате добронамереността в това да се получи тази информация – дали см...
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	Заседанието беше закрито в 10.58 часа.

